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Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava – Ružinov 
 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s 

       

z XII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava - Ružinov, ktoré sa konalo dňa 19. januára 2016 

 

 

 

 

 

Zasadnutie viedol : Dušan Pekár – starosta  

 

Overovatelia : Ing. Tomáš Alscher, Mgr. Martin Ferák  

 

Návrhová komisia:               Bc. Radovan Bajer, PaedDr. Mária  Barancová, 

Mgr. Jozer Matúšek 

 

Ospravedlnení: Mgr. Petra Palenčárová,  Ing. Vladimír Sloboda 

 

Neskôr prišli: Ing. Anna Reinerová, Ing. Tatiana Tomášková  

 

Skôr odišli: Mgr. Igor Adamec,  Ing. Slavomír Drozd, Ing. Anna Reinerová, 

Ing. Katarína Šimončičová, Ing. arch. Lucia Štasselová 

 

 

Program: 

 

1.    Otvorenie,  voľba  overovateľov,  schválenie  programu 

 - uzn. č. 213/XII/2016 

. Návrh na vyradenie majetku v obstarávacej cene nad 3500,-€ 

Predkladá: riaditeľ ZŠ Drieňová, Mgr. Kalna 

- materiál stiahnutý z rokovania predkladateľom 

2.    Aktualizácia Zriaďovacej listiny Ružinovského športového klubu, príspevkovej organizácie  

Predkladá: starosta 

 - uzn. č.214/XII/2016 
3.    Návrh  - Zmena zriaďovacej listiny Materskej školy, Piesočná 2, Bratislava 

       Predkladá: starosta 

 - uzn. č. 215/XII/2016 
4.   Návrh na obstaranie Zmien a doplnkov 01 ÚPN-Z  Trnávka - stred 

Predkladá: starosta 

- uzn. č. 216/XII/2016 
5.    Návrh na prevod vlastníckeho práva nehnuteľnosti - pozemku registra „C“ v lokalite 

         Telocvičnej ulice v Bratislave, katastrálne územie Ružinov - parc. č. 2214/31 – zastavané  

plochy a nádvoria o výmere 21 m², do vlastníctva spoločnosti MFK PETRŽALKA a. s. so 

sídlom Sasinkova 5, 811 08 Bratislava, IČO: 35 752 157, podľa ustanovenia § 9a ods. 8) 
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písm. b) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako 

pozemku zastavaného časťou stavby so súp. č. 18205 vo vlastníctve nadobúdateľa. 

              Predkladá: prednosta 

  - materiál nezískal dostatočný počet hlasov na prijatie uznesenia 
6.    Návrh  na schválenie Dodatku č. 1 k Rámcovej zmluve uzatvorenej dňa 13.03.2013 s 

Ružinovským podnikom verejno – prospešných služieb, a.s., so sídlom Mlynské Luhy 19, 821 

05 Bratislava, IČO : 35 828 064. 

Predkladá: prednosta 

- uzn. č. 217/XII/2016 
7.    Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o pôžičke uzatvorenej v zmysle ust. § 657 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v znení neskorších predpisov zo dňa 20.07.2015 s 

Ružinovským podnikom verejno – prospešných služieb, a.s., so sídlom Mlynské Luhy 19, 821  

05 Bratislava, IČO : 35 828 064 

Predkladá: prednosta 

- uzn. č. 218/XII/2016 
8.    Informácia o stave spoločnosti RPV-PS, a.s. 

 Predkladá: predseda predstavenstva RPV-PS, a.s. 

 - uzn. č. 219/XII/2016 
9.    Správa kontroly stavu, evidencie a vymáhania pohľadávok Miestneho úradu 

 Predkladá: miestny kontrolór  

 - uzn. č. 220/XII/2016 

10.  Informácia o vybavených interpeláciách poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  

 Bratislava – Ružinov 

 Predkladá: prednosta 

 - uzn. č. 221/XII/2016 
11.  Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Ružinov  

       Predkladá: prednosta 

 - uzn. č. 222/XII/2016 
12.  Interpelácie 

13.  Rôzne 

       a) Zmena termínu zasadnutia MZ 31.03.2016 

 - bod nezískal dostatočný počet hlasov na prijatie uznesenia  

 Predkladá: Ing. Katarína Šimončičová, poslankyňa 

 b) Zrušenie uznesenia č.49/V/2015 zo dňa 21.04.2015 a č. 114/VII/2015 zo dňa 23.06.2015 

 - uzn. č.223/XII/2016 

 Predkladá: Ing. Martin  Patoprstý, poslanec  

 c) Delegovanie zástupcu zriaďovateľa MČ  Ružinov do Rady školy pri ZŠ Ružová dolina 29,  

                  Bratislava 

 - uzn. č. 224/XII/2016 

 Predkladá: Mgr. Attila Horváth, poslanec 

 d) Preverenie možnosti  využitia Lodných  mobilných  modulov za účelom  zvýšenia kapacity  

                  MŠ 

 - uzn. č. 225/XII/2016 

 Predkladá: Mgr. Jozef Matúšek, poslanec 

 e) Preveriť možnosť zriadenia pitných fontánok v MČ Bratislava – Ružinov 

 - uzn. č. 226/XII/2016 

 Predkladá: Mgr. Jozef Matúšek, poslanec 
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PREPIS 
z  XII. zasadnutia MZ MČ Bratislava - Ružinov, konaného dňa 19.01. 2016  v 

zasadacej miestnosti miestneho zastupiteľstva  

 

 

Úvod 

 

p. Pekár, starosta MČ : Dámy a páni, poprosím vás, zasuňte hlasovacie karty do svojho 

zariadenia a odprezentujme sa aby sme mohli začať... ak budeme uznášaniaschopní. 

Dobrý deň. Vítam vás na 12. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Bratislava – Ružinov. Dovoľte, aby som osobitne privítal hostí a to pána doktora 

Jaroslava Tuleja, veliteľa okresnej stanice Mestskej polície Bratislava – Ružinov. Je 

to nový veliteľ. Viete, že sme boli asi viac ako rok bez veliteľa, zastupoval ho 

zástupca. Takže nech sa páči, stojí tam - poslanci, za vami a  teda hostia pred vami. 

A tak isto, aby som privítal medzi nami pána Mgr. Roberta Pevného, majora Okresné 

veliteľstva ... Okresné riaditeľstvo policajného zboru Ružinov – Západ. Chcem 

ospravedlniť z neúčasti na dnešnom rokovaní pani poslankyňu Palenčárová a pána 

poslanca Slobodu. Tí sa písomne dopredu ospravedlnili. Na rokovanie neskôr prídu - 

čiže poprosím zatiaľ ospravedlniť pani poslankyňu Reinerovú a pani poslankyňu 

Tomáškovú, a tak isto poprosím o skorší odchod z rokovania požiadali pani 

poslankyňa Reinerová, pán poslanec Adamec, pani poslankyňa Šimončičová , pani 

poslankyňa Štasselová a pán poslanec Drozd. Na dovysvetlenie, je zvolaná mestská 

komisia, čiže na 17. odídu a... na 16 odídu a potom sa ešte vrátia na rokovanie 

dnešného zastupiteľstva. Poprosím dámy a páni poslankyne, poslanci o úvodnú 

prezentáciu. Prezentovaných 16 prítomných poslancov. Konštatujem, že dnešné 

rokovanie zastupiteľstva je uznášania schopné. 

 

 

Bod č 1 

Otvorenie, voľba overovateľov, voľba návrhovej komisie, schválenie programu 

 

p. Pekár, starosta MČ : Za overovateľov zápisnice navrhujem zvoliť ... ale nevidím tu - 

pána poslanca Alschera a pána poslanca Feráka. A ...môžeme ho zvoliť... za? Dobre. 

Čiže sú iné návrhy? Nie sú. Pripravme sa na hlasovanie. Hlasujeme.  

 hlasovanie č. 1. 

           za: 15, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 3 

           návrh bol schválený 

 

Hlasovanie: Zvolili sme si overovateľov zápisnice. Čiže stali sa nimi pán poslanec Alscher 

a pán poslanec Ferák. 

 

 p. Pekár, starosta MČ : Do návrhovej komisie navrhujem zvoliť pani poslankyňu 

Barancovú, pána poslanca Bajera a pána poslanca Matúšeka. Má niekto iný alebo 

pozmeňujúci návrh? Ak nie, pripravme sa na hlasovanie. Hlasujeme. 

 

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 18 poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Členmi 

návrhovej komisie sú: pani poslankyňa Barancová, pán poslanec Bajer a pán 

poslanec Matúšek. 
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 hlasovanie č. 2. 

           za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 3 

           návrh bol schválený 

 

p. Pekár, starosta MČ : Poprosím, aby menovaní zvolení poslanci do návrhovej komisie 

zobrali so sebou hlasovacie karty, materiály, presunuli sa na miesto určené návrhovej 

komisii, zvolili si spomedzi seba predsedu návrhovej komisie a oznámili mi jeho 

meno. Dámy a páni poslanci, obdržali ste návrh programu dnešného zasadnutia. Z 

dnešného rokovania sťahujem bod číslo 2. Stotožnil sa s ním aj predkladateľ pán 

riaditeľ Mgr. Kalna a všetky ostatné všetky ostatné body rokovania sa potom 

automaticky prečíslujú. A teda navrhujem, aby sme vypustili bod číslo 2. Pýtam sa, 

sú k dnešnému návrhu programu doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy? Nie sú. 

Pripravme sa na hlasovanie o programe... o dnešnom programe, pozmenenom 

programe. Kto je za- hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za tento návrh hlasovalo 17 poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal.  

 hlasovanie č. 3 

           za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 213/XII/2016 

 

Program dnešného rokovania miestneho zastupiteľstva sme si schválili.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Poprosím pána poslanca Bajera, nech sa páči. 

 

p. Bajer: Ďakujem. Za predsedu návrhovej komisie bol zvolený Bajer Radovan.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem.  

 

 

Bod  č. 2 

Aktualizácia Zriaďovacej listiny Ružinovského športového klubu, príspevkovej 

organizácie 

 

P. Pekár, starosta MČ : Pokračujeme v rokovaní bodom, novým bodom číslo 2 - 

Aktualizácia zriaďovacej listiny Ružinovského športového klubu, príspevkovej 

organizácie. Tento materiál máte v písomnej podobe. Na otázky je pripravený 

odpovedať pán riaditeľ. Nebudem mať úvodné slovo. Otváram hneď diskusiu k 

tomuto bodu. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím predsedu ... končím diskusiu, 

poprosím predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia k bodu číslo 

2. Poprosím technikov, aby číslovali body tak, ako sme si schválili program.  

 

p. Bajer: Ďakujem za slovo. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava – Ružinov, 

uznesenie zo dňa 19. 1. 2016, Aktualizácia zriaďovacej listiny Ružinovského 

športového klubu, príspevkovej organizácie. Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní 

materiálu, za a) - schvaľuje, aktualizáciu zriaďovacej listiny Ružinovského 

športového klubu, príspevkovej organizácie, za b) - žiada Ing. Dušana Pekára, 

starostu Mestskej časti Bratislava - Ružinov podpísať aktualizovanú zriaďovaciu 

listinu Ružinovského športového klubu, príspevkovej organizácie. Termín: do 31. 

januára 2016.  
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P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k prednesenému návrhu uznesenia pripomienky? Nie 

sú. Pripravme sa na hlasovanie, hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 17 poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Uznesenie k 

bodu číslo 2 sme schválili.  

 hlasovanie č. 4 

           za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 214/XII/2016 

 

 

Bod č. 3 

Návrh - Zmena zriaďovacej listiny Materskej školy, Piesočná 2, Bratislava 

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Prejdeme k bodu číslo 3 Návrh - Zmena 

zriaďovacej listiny Materskej školy Piesočná 2, Bratislava. Tento materiál v krátkosti 

uvediem ja. Len na také osvieženie pamäti, 17. februára 2015 miestne zastupiteľstvo 

rozhodlo o zriadení elokovaného pracoviska Materskej školy, Piesočná 2. Neskôr 

Ministerstvo školstva svojím rozhodnutím zaradilo elokované pracovisko ako súčasť 

Materskej školy Piesočná 2. Z týchto dvoch dôvodov je povinnosťou zriaďovateľa 

školy vypracovať dodatok ku zriaďovateľskej listine Materskej školy Piesočná 2. 

Tak sa aj stalo. Máte predloženú túto zriaďovaciu listinu materskej školy a 

hlasovaním sa vyjadrite k tejto listine. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nikto sa 

nehlási do diskusie. Končím diskusiu, poprosím predsedu návrhovej komisie, aby 

predniesol návrh uznesenia k bodu číslo 3. 

 

p. Bajer: Starosta, ešte na začiatok sa chcem vrátiť, keď sme boli na tom samom začiatku, 

tak prezentovaných bolo 18 poslancov, ale teraz, keď sme hlasovali, je nás 17. Ja 

neviem, ako keby sa nejaký... 

 

P. Pekár, starosta MČ : Jeden asi odišiel. Vlastne nie. Už máme uznesenie. Potom to 

vysvetlím.  

 

p. Bajer: Dobre. Tak prečítam uznesenie k bodu číslo 3. Miestne zastupiteľstvo Mestskej 

časti Bratislava - Ružinov - bod číslo 3 - návrh uznesenia zriaďovacej listiny 

Materskej školy Piesočná 2, Bratislava. Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní 

materiálu, po a) - schvaľuje dodatok číslo 2 ku zriaďovacej listine Materskej školy 

Piesočná 2, Bratislava. Termín: 19. 1. 2016. Dajte prosím hlasovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 17 poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Konštatujem, 

že uznesenie k bodu číslo 3 sme schválili.  

 hlasovanie č. 5 

           za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 215/XII/2016 

 

p. Pekár, starosta MČ : Teraz na to dovysvetlenie, keď príde poslanec, ktorý sa 

neprezentuje, tak vlastne my ho vidíme pri hlasovaní a je automaticky zaradený ako 
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prítomný. Ale tu bola otázka, že prezentovaných bolo 18 a teraz hlasuje 17? 

Nefunguje niekomu hlasovacie zariadenie? Takže, už je to asi technicky opravené. 

  

 

Bod č. 4 

Návrh na obstaranie Zmien a doplnkov 01 ÚPN-Z Trnávka – stred 

 

P. Pekár, starosta MČ : Pokračujeme v rokovaní bodom číslo 4 Návrh na obstaranie zmien 

a doplnkov 01 Územný plán zóny Trnávka – stred. V krátkosti uvediem ja, potom 

môže ma doplniť spracovateľ, resp. spracovateľ...... Tak...  predkladáme vám bod 

Návrh na obstaranie zmien a doplnkov 01 Územný plán územný plán zóny Trnávka 

– stred. Viete, že sme v minulosti schválili Územný plán zóny Trnávka stred, kde 

sme zadefinovali územie. Z potreby života vyplynulo potreba rozšíriť činnosť 

územia Trnávka – stred. Konkrétne sa jedná o Spoločenský dom Bulharská. 

Začíname týmto proces, kde rozšírime územný plán zóny o ďalšie funkcie. Môžem... 

aby teda ľudia, možno že aj poslanci boli spokojní povedať, že nerozširuje sa to 

ohľadom výstavby bytov alebo nejakých funkcie, ktorá by nebola prijateľná v tomto 

území. Ide tu len o zariadenia objekty v areáli vedy výskumu Materské školy 

základné školy základné umelecké školy. Ďalej doplniť územný plán zóny – odrážku 

- zariadenia cirkví a ostatné zariadenia, kongresové centrá, zariadenia nerušiacej 

drobnej výroby a služieb, obradné siene kostoly a modlitebne. Ďakujem veľmi pekne 

za pozornosť. Otváram diskusiu nasleduje pán poslanec Hrapko. 

 

p. Hrapko: Ďakujem pekne. My sme mali tento materiál v sociálnej komisii, kde sme sa ... 

kde ma sociálna komisia, ako predsedu, poverila, aby som teda predniesol návrh na 

doplnenie tohto uznesenia. Ja ho prečítam a odovzdám návrhovej komisii. Doplňuje 

sa do uznesenia bod c) - do návrhu na obstaranie Zmien a doplnkov 01 ÚPN-Z 

Trnávka- stred - doplňuje o odrážku - budovy pre zdravotnícku a sociálnu 

starostlivosť. Potom odrážky k tomuto bodu - stacionáre sociálnych služieb, 

chránené dielne, chránené bývanie, domovy sociálnych služieb, detské domovy, 

krízové strediská, zariadenia pestúnskej starostlivosti. Návrh odovzdávam návrhovej 

komisii.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem, pán poslanec Turlík, nech sa páči.  

 

p. Turlík: Ďakujem za slovo, pán Hrapko, ja ešte raz sa chcem spýtať, že - aby som to 

správne pochopil, jedná sa o to, že rozširujete o tie činnosti, ktoré oproti pôvodnému 

návrhu uznesenia? Dobre?  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie... Faktickou alebo riadnou? 

Faktickou, pani poslankyňa Šimončičová. 

 

p. Šimončičová: Nevedela som teraz v rýchlosti nájsť zápisnicu z našej komisie, ale naša 

komisia nesúhlasila s tým, aby sa udiala zmena územného plánu zóny Trnávka. A 

zdôrazňuje prioritu kultúrnej funkcie v tomto území, tak ako bola doteraz. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Ja len na dovysvetlenie. To nie, že rušíme funkciu 

kultúry, ale dopĺňame ju o to, čo bolo predložené. A ja sa stotožňujem s tým, čo ste 

vy doplnili na komisii. Čiže o tom nemusíme dať ani hlasovať. Ale bude to tam 



7 

 

priamo zapracované. Čiže stotožňujem sa s komisiou, s názorom komisie sociálnej 

školstva a športu. Nasleduje pán poslanec Turlík. 

 

p. Turlík: Ja by som chcel, pridať sa, možnože z pohľadu, ako poslanec za Trnávku. Určite 

je dobré, aby tá funkcia bola rozšírená o to, ako navrhuje aj sociálna komisia. A 

myslím si, že to, čo hovorí komisia výstavby a životného prostredia není, že zmena, 

ale jedná sa o rozšírenie funkcií. Takže jednoznačne je to dobré, aby... aby sa tento 

návrh zo sociálnej komisie, ktorý bol predostretý pánom Hrapkom podporil.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nikto sa nehlási.... Pani poslankyňa, nech sa páči, pani 

poslankyňa Šimončičová má riadnu prihlášku.  

 

p. Šimončičová: Ďakujem veľmi pekne. Tak ešte raz čítam. Komisia územného plánovania 

životného prostredia a dopravy sa oboznámila s predloženým materiálom a 

neodporúča miestnemu zastupiteľstvu prijať jeho schválenie. Komisia deklaruje 

zásadu, že kultúrne využitie objektov v danom území má zostať prioritou. A dospeli 

sme k tomuto názoru po dlhšej debate s tým, že neďaleké územia, ktoré sú okolo 

saleziánov a potom to ďalšie územie, ktoré je na bývalej Strednej priemyselnej škole 

- či aká to je tam - drevárska, či ktorá to tam bola, kde majú zase saleziáni rozšíriť 

svoje pôsobenie na nejaké športové ihriská alebo športoviská, že tam toho je 

dostatok. Tá kultúra tam má zostať prioritná. Nie je žiaden dom kultúry taký pre celú 

Trnávku. Takže ak sa zmení územný plán zóny, je pravda, že ak sa tam len pridá 

ďalšia funkcia, to ešte neznamená, že sa mení na cirkevnú, ale sa len rozšíri. Ale 

zatiaľ sme nevideli dôvod, prečo by sme mali súhlasiť s touto zmenou územného 

plánu zóny Trnávka teraz. Ďakujem pekne.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán zástupca Pener.  

 

p. Pener, zástupca starostu MČ: Ďakujem za slovo, pán starosta. Nadviažem 

a dovysvetlím. Keď si všetci prečítate vlastne tie odrážky, ktoré sa tam navrhujú 

pridať do tých funkčných zložiek, a podporujem samozrejme aj to, čo predniesol 

kolega Peťo Hrapko, v tej sociálnej oblasti, zisťujem, že tam naozaj iba rozširujeme 

vlastne tu možnosť, ako tam priviesť viac života do toho ...do tej budovy, ktorá je 

dlhodobo nevyužívaná. Tu teraz vlastne nejde... neriešime ani nepripravujeme pôdu 

na to, aby tam o rok či o päť boli tí konkrétni ...taká konkrétna činnosť. Toto je 

naozaj iba rámec, ktorý nám určite pomôže v budúcnosti pohnúť s týmto kultúrnym 

domom, ktorý je žiaľ stále nefunkčný a ktorý v tej oblasti potrebujeme ako soľ. Ja by 

som vás poprosil o –vlastne- podporu toho pôvodného návrhu doplneného o to, čo 

predniesol pán kolega Hrapko. Ďakujem pekne.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Pán poslanec Ferák, nech sa páči.  

 

p. Ferák: Ďakujem. Ja by som to len trošku ozrejmil, k tomu nášmu postoju z komisie 

územného plánovania. Tam v podstate ide o niekoľko rovín. Jedna rovina je tá, že 

keď sa obstarával územný plán zóny a trvalo to možno 7 rokov, takže ten dôvod 

každý sme mali iný, prečo bol niekto proti. Ale tak by(ch) to nejak zhrnul, že jedna 

z tých vecí bola tá, že sa vytvára akýsi precedens, hej?-  že vytvoríme nejaký územný 

plán zóny a následne budeme ho otvárať a budeme ho neustále novelizovať. Len 

kvôli tomu, lebo teraz proste nemáme peniaze, ale peniaze by boli na to, resp. našiel 

by sa nejaký nájomca, ktorý by bol ochotný do toho investovať. Ale muselo by sa 
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teraz niečo zmeniť. Čiže kvôli takýmto relatívne povedzme triviálnym veciam, čiste 

ekonomickým, aby sa menil tak závažný dokument, ako je územný plán zóny... Toto 

bol jeden aspekt, ktorý nám na tom nevoňal. Ja nehovorím, že som proti cirkvi, atď. 

Ale... ale toto bol jeden taký aspekt. A druhá vec, ktorá tam je, obava - keď si 

zoberiete rozširovanie rozličných účelov využitia - lebo vieme, že ide.. nie o teda 

celú zónu, ide konkrétne o jeden - o kultúrny dom. Hej? Keď si zoberieme napr. 

momentálne jak vyzerá Cultus. -  Za socializmu, si to pamätáme, je ...Teda v rámci 

socializmu to bol možno nejaký pekný kultúrny stánok, hej? Na socialistické 

pomery. Zoberme si, ako to vyzerá teraz tam. Nie je len kultúra. Je tam krčma, je tam 

reštaurácia, je tam rybársky obchod je tam  kvety...či čo sú to... Proste, je tam  

osvetlenie, ozvučenie... proste je to taká... je to všehostánok. Čiže tohto sme sa zase 

báli, aby nevzniklo neustálym rozširovaním možností využitia nejakého územia 

a tým pádom aj daného objektu to, že nám tam vznikne nejaký taký zlepenec - čo je 

teraz moderný termín politike- že v podstate, zlepenec rozličných takýchto... Že nám 

vznikne proste nejaký polyfunkčný objekt. Hej? A úplne sa vytratí tá kultúra. Hej? 

Čiže toto bola jedna z tých obáv. Len pre to ozrejmenie.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Drozd.  

 

p. Drozd: Ďakujem pekne. Ja by som nadviazal na môjho predrečníka pána Feráka. Z 

komisie naozaj vzišiel jednoznačný... jednoznačný apel na vedenie mesta, aby sa 

neotváral tento proces územného...  zmeny územného plánu zóny. My tam máme 

v podstate rozpracovaných viac ako – myslím - 8 územných plánov zón, ktoré 

pracovníci územného rozvoja tohto úradu v podstate nestíhajú robiť. Vidíme, čo sa 

udialo s územným plánom zóny na Bajkalskej - rohu, že aj keď sa tam spracoval 

územný plán zóny, aj tak tam rastie budova Penty. Napriek tomu, že mali byť tieto 

kroky úplne posunuté, stavebná uzávera mala platiť a my ešte ideme otvárať ďalší 

územný plán. Účelovo ho ideme otvárať. Toto zaznelo na komisii územného 

plánovania. A vzišla stadiaľ jednoznačná odpoveď, aby sme toto nerobili. Pridávam, 

samozrejme, sa k pánovi Ferákovi s tým, že o svoje zariadenia, či už kultúrne, či 

športové by sme sa mali vedieť postarať. Či je to zimný štadión, či je to hokejbalové 

prestrešenie v areáli netradičných športov, či je to Cultus v Ružinove tu na Pošni - 

centrálny, ale samozrejme aj jeho pobočka na 500 bytoch a ja si myslím, že taká 

mestská časť ako je Ružinov by mala mať kultúrne stredisko aj na Trnávke. Keďže 

Trnávka je neoddeliteľnou súčasťou Ružinova. Ja si myslím, že tam povedať si, že 

nemáme peniaze na kultúru, je to také vzdávanie sa určitých vecí. A účelovo meniť 

územný plán zóny, s tým určite nebudem súhlasiť. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem, nasleduje pán poslanec Adamec. 

 

p. Adamec: Ďakujem pekne. No ja som sa dostal k informácii na sociálnej komisii, keď sme 

zase preberali túto vec, že ten kultúrny dom Bulharská je v tejto chvíli - nie v 

dobrom stave. Vyžaduje peniaze na to, aby vôbec vegetoval, nie aby fungoval. 

Neviem, či je v tejto chvíli rozumné trvať na územnom pláne, pretože územný plán 

ja chápem, že rieši nejaké územie. Tuto sa jedná o jeden jediný dom, ktorý, pokiaľ je 

niekto, kto prinesie, namiesto toho, aby odoberal peniaze tomuto úradu, tak ja by 

som teda hlasoval za to, aby, aby sa s tým domom niečo robilo. Lebo ja neverím 

tomu, po prvé, že sa dá dohromady v tejto chvíli, po 2. on má trošku problém, proti 

Nivám a proti Cultusu, že tam tá kultúra vždy bude Popoluška. Lebo ako mestsky... 

alebo celomestsky sa nebude chodiť do Trnávky na kultúru. To teda nie. To určite 
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nie. Tam môže byť regionálna, miestna kultúra. Nejaká Trnávka, taká menšia. Čiže 

ak my musíme niečo dávať dohromady, tak je to Cultus a Nivy. Lebo to má zmysel. 

Tá...tá Trnávka naozaj asi menej, trošku. A ak stojí - ja totiž to neviem, ako stojí 

otázka presne? - Ak stojí otázka tak, že treba dať ten dom do poriadku -  a máme na 

to peniaze? - sa pýtam? Ak máme, tak ho dajme do poriadku. Ale ak nemáme, tak 

potom asi treba s ním normálne obchodovať. Ďakujem. 

 

P. Pekár, starosta MČ : Faktická, pán poslanec Drozd.  

 

p. Drozd: Chcel by som zareagovať na môjho predrečníka. Keď budeme takto si stavať 

otázku, tak potom dopadneme ako s plavárňou na Centráli. Tiež na ňu neboli 

peniaze, prenajala sa a skončila tak ako skončila. A ďalšie a ďalšie objekty. Aj 

nedávno PKO. Tiež sa povedalo, že PKO už nemá využitie. A nakoniec vidíme, ako 

dopadlo. Predali sa pozemky pod PKO a skončilo tak, ako skončilo. Ja si myslím, že 

tu by sme mali tejto veci predchádzať a nedávať určité rozhodnutia. A tú kultúru, či 

už kultúru alebo šport mestskej časti zachovať. A nevylučovať tu Trnávku z toho 

Ružinova. Je súčasťou Ružinova. Prisťahovali sa tam noví obyvatelia, kúsok vedľa. 

Potrebujú nielen športové ale aj kultúrne zázemie. Ja si myslím, že Ružinov musí  - a 

je povinnosťou Ružinova, aby našiel financie na rekonštrukciu tohto kultúrneho 

stánku. Ďakujem.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Faktická pani poslankyňa Barancová. 

 

p. Barancová: Ďakujem veľmi pekne. Ja len krátku poznámku. Že rozmýšľame nad tým ... 

ale zamýšľame sa nad tým, čo bude účelom využitia tohto objektu. Myslím si, že až 

rozmýšľame o nejakej zásadnej zmene, myslím si, že by bolo treba, aby sme oslovili 

občanov. Preto by som sa chcela spýtať, či nejakou anketou- miestny úrad rozmýšľal 

nad tým, že by oslovil občanov Trnávky? Čo si predstavujú, čo v tomto objekte, ako 

by sa tento objekt mal využiť? Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Nasleduje faktickou pani poslankyňa Štasselová.   

 

p. Štasselová: Ďakujem pekne. Ja len technickú poznámku, že tu sa miešajú 2 koncepcie. 

Naozaj, prednedávnom bol schválený územný plán zóny podľa pravidiel, ktoré sa 

dodržiavajú už roky. Tento spôsob, alebo prístup tvorby územných plánov zón je 

naozaj - už by som povedala – zastaraný. A dnes sa naozaj tvoria takéto územné 

plány zón alebo celých miest, alebo stratégie  na základe prizývania ľudí, ktorí v tej 

ktorej lokalite žijú. Ale nedá sa to robiť len nejakou anketou. Ale je to proces, ktorý 

má svoje pravidlá. Takže ak zaangažovať občanov, som za to, aby sme si najali 

spoločnosti alebo proste združenia, ktoré toto robia. Ja som minulý týždeň bola na 

stretnutí o Obchodnej. Presne takto sa začína tvoriť nejaký územný plán aj dizajn 

zóny okolo Obchodnej. Ale naozaj, je to sofistikovaný proces. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Ja som, presne to, čo hovoríte pani poslankyňa, ten 

územný plán zóny je proces, kde sú prizývaní aj obyvatelia. Tak ako sme tu rokovali 

o predchádzajúcich územných plánoch zón. Týkalo sa to aj ... garáží - teraz ulice, 

priznám sa, že si nespomínam - ale boli tu ľudia, prišli. Čiže ľudia sa budú môcť 

vyjadriť aj k tomuto územnému plánu zóny. Ja len na osvieženie pamäti, dovolím si 

možnože 1 citát, alebo pár poznámok. Ten citát znie, že „nechápem rozhodnutie 

poslancov. Na jednej strane tvrdia, že mestská časť potrebuje peniaze, a na 2. sú 
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proti prenájmu energeticky náročnej budovy, ktorej prenajímateľ zriadil pre 

verejnoprospešnú činnosť, ktorou bude Základná škola s ekumenickým rozmerom“. 

To povedal pán poslanec Drozd, ešte ako starosta. Ja si až teraz uvedomujem, nie tu, 

na tomto mieste, ale keď sme pripravovali materiál už v roku 2010, keby sme boli 

ako poslanci, prenajali túto budovu na práve ekumenickú školu, tak by s veľkou 

pravdepodobnosťou tam nemohla byť, keď územný plán to nedovoľuje. A územný 

plán zóny. Teraz ideme rozširovať túto funkciu aj na školy. Vy sa nebojte, že ak 

tento proces územného plánu zóny začneme, že končí prenájmom. To vôbec nie. To 

len tak, ako som povedal na úvod, otvoríme možnosť ďalšieho využitia územia. A v 

tomto prípade je to územie aj spoločenský dom na Bulharskej. Faktickou pán 

zástupca Pener.  

 

p. Pener, zástupca starostu MČ: Ďakujem za slovo. Iba krátko v nadväznosti na vaše 

príspevky možno doplním a dovysvetlím to, čo som hovoril. Vidím jeden spoločný - 

vo všetkých príspevkoch vidím vlastne jeden spoločný záujem, spoločný zámer, že 

chceme všetci s týmto kultúrnym domom na Trnávke niečo urobiť. To je dobrý 

základ, na ktorom sa dá postupovať. A o tom je tento materiál, že naozaj nám ešte 

viac rozviaže ruky. Čo môžeme priniesť Trnávke. Čo tam môžeme ponúknuť, ako to 

tam jednoducho oživiť, aké možnosti ponúknuť komunitám. My tu nejdeme meniť 

účelovo územný plán, aby sme ustúpili nejakému developerovi a –bum - bude tam 

mrakodrap. Túto vlastne táto zmena smeruje smerom k občanom. A môžem 

ubezpečiť, nebude to niekoľkoročný proces, tak ako vznikajú územné plány. Toto 

odhadujeme na necelý polrok - ak sa nemýlim. Dokonca menej, pokiaľ by proces 

išiel dobre. Takže nebude to znamenať ani nejakú veľkú záťaž, ani nejaké zdržanie 

pre mestskú časť, kolegov z úradu atď. Ďakujem.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem, nasleduje pani poslankyňa Šimončičová.  

 

p. Šimončičová: Ďakujem veľmi pekne. Najprv zopár poznámok k tým mojim 

predrečníkom. Pán poslanec Drozd, ja kvitujem takú úžasnú sebareflexiu, čo sa týka 

PKO. Pán poslanec Adamec, ja vám prečítam, ale aj všetkým prečítam zo zákona 

stavebného, čo je územné plánovanie. Keď sme prednedávnom schválili územný 

plán zóny - ja vám to nevyčítam, vy nie ste v komisii, ale len teraz, aby ste vedeli - 

keď ste si to mohli naštudovať aj predtým, no ale dobre. Nedávno sme schválili 

územný plán zóny. A takéto zmeny a bez toho, aby bol dodržaný stavebný zákon, 

ktorý hovorí, čo je úlohou územného plánovania -  Tie úlohy sa zabezpečujú 

sledovaním, vyhodnocovaním, evidenciou údajov a to trvalým sledovaním 

priestorového usporiadania, funkčného využívania územia, sledovaním ekologickej 

stability a únosnosti zaťažovania územia, pravidelným vyhodnocovaním, 

uplatňovania reguláciou priestorového usporiadania funkčného využívania územia. 

Tzn. trvale sa sleduje a keď sa vyhodnotí, že naozaj už je to neúnosné to, čo sa v tom 

území schválilo, tak potom sa pristupuje k zmenám územného plánu alebo územného 

plánu zóny. Nie, že niekto povie, že nemáme peniaze - a toto nie je systémová 

zmena. Prosím, dodržiavať stavebný zákon. K využívaniu Bulharskej, ja len pre 

tých, ktorí možno v tom čase boli malí alebo možno ešte neboli na svete, do 

Kultúrneho domu na Bulharskej sme chodievali veľmi často z celej Bratislavy, 

pretože Kultúrny dom Bulharská bol mimo pozornosti strany a vlády. Podobne, ako 

kultúrny dom Nivy. Tam sa teda premietali filmy, ktoré inde nemohli bežať. A to isté 

bolo aj na Bulharskej a podobne aj v Lamači. Takže ono to, že to momentálne teraz 

nie je v záujme, ešte neznamená, že nemusí byť. Toľko k tomu. A okrem toho 
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naozaj, ja by som si prosila, keby sa predovšetkým dodržiaval stavebný zákon 

a menil sa územný plán zóny až naozaj vtedy, keď je ... sa vyhodnotí, že je to naozaj 

potrebné. A to som zatiaľ takúto analýzu nevidela a ani sme ju nemali predloženú v 

našej komisii. Takže prosím, rozmyslite si, za čo budete hlasovať. Ja za to hlasovať 

nebudem určite. Ďakujem. 

  

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Hrapko.  

 

p. Hrapko: Ďakujem pekne. Tento problém má trošku viacej strán a trošku viacej pohľadov. 

To, čo hovoria kolegovia, áno, mali by sme dávať viac peňazí do kultúry, a na to, 

aby sme nejakým spôsobom tú kultúru obnovovali na tej Trnávke. Ale teraz si 

uvedomme, že tento návrh nezamedzuje tomu, aby sa naďalej Dom kultúry využíval 

na kultúru. Tento návrh len hovorí o tom, že bude možné tento objekt využívať aj na 

iné účely. A ja mám – ako- tak isto mám trošku problém s niektorými tými účelmi, 

ktoré sú tam navrhnuté. Ale toto nie je diskusia o tom, že čo tam napokon bude. Toto 

je diskusia o tom, že či dovolíme alebo nedovolíme nejakým spôsobom v týchto 

priestoroch, aby bola aj iné účely nielen kultúra. Aby tam, z môjho pohľadu by tam 

bolo veľmi dobre, keby tam mohla byť materská škôlka, stacionár, proste niečo, čo 

potrebujú občania Trnávky. Pretože majú tam malé deti, majú tam prestarnutých 

ľudí. Čiže z tohto dôvodu sa to robí. Teda z tohto dôvodu ja podporujem tento návrh. 

Čo sa týka zmeny územného plánu zóny. To, čo hovorila kolegyňa Šimončičová, áno 

je to pravda. Ale ono v podstate k tomu došlo. Pretože ten územný plán zóny sa 

spracovával 7 rokov. Medzitým sa došlo k tomu, že to funkčné využitie toho 

priestoru nespĺňa to, čo sa na neho kládlo. A žiada sa, aby sa to funkčné využitie 

rozšírilo. Čiže spĺňa to aj zákonné podmienky stavebného zákona a dáva to nám, ako 

poslancom, možnosť do budúcnosti, pokiaľ toto odsúhlasíme, zmení sa funkčné 

využitie toho územia, tak nám to dáva možnosť do budúcnosti sa pohádať o tom, čo 

tam naozaj bude. Lebo to tom, čo tam naozaj bude, bude otázka diskusie 

v budúcnosti. Nie dneska. Dneska hovoríme o tom, že či umožníme, aby sme sa 

v týchto objektoch robili aj niečo iné, ako kultúru alebo nie. Ak to neodsúhlasíme, 

tak jednoducho bude tam môcť byť len kultúra. A keď tam budeme potrebovať robiť 

materskú škôlku - nemôžeme. Keď tam chceme robiť sociálny stacionár pre starších 

ľudí – nemôžeme. Čiže treba sa na to pozerať aj z tohto pohľadu. A súhlasím, že by 

mestská časť mala nájsť peniaze na to, aby tam dala kultúru. Ale zase povedzme si 

pravdu do očí, že tá mestská časť na to nemá. Pretože táto mestská časť, bohužiaľ, 

šafárila posledné roky. Čiže bohužiaľ dneska je to tak, ako to je. Ale to neznamená, 

že by sme mali na kultúru rezignovať v tejto časti, ale naopak ešte tam umožniť, aby 

tam bola nielen kultúra, ale aby tam boli aj sociálne zázemie pre ľudí z okolia. 

Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Nebudem to komentovať, aj keby som mal 

1 koment na jazyku. Nasleduje pán poslanec Matúšek.  

 

p. Matúšek: Ďakujem pán starosta. Nie je na škodu veci, keď máme názorovú rozdielnosť 

na zmenu územného plánu, konkrétne na Bulharskej. A týkajúcu sa kultúrneho 

domu. Nepovedali ste všetci rečníci 2 podstatné veci, že hlavným cieľom toho 

kultúrneho domu je vlastne osveta. A vy si uvedomte, tí, ktorí nechcete súhlasiť s 

rozšírením funkcie, že nebude robiť sa osveta pre základné školy, nebude sa robiť 

osveta pre občanov, ktorí tam bývajú, ale tá drobná osveta, tá drobná kultúra, ktorá 

nie je profesionálna, tak ako ju spomínal pán Adamec v Cultuse. A treba zároveň 
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povedať ďalšiu vec, že prvý dom svojpomocne, v rámci Ružinova, bol postavený 

Cultus. 2. dom v poradí bol na Trnávke a 3.  - myslím 3. bol myslím Átrium. Ale to 

nie je rozhodujúce. Ale to, čo chcem povedať, to je rozhodujúce, to je majetok 

Mestskej časti Bratislava - Ružinov. Koho zoberieme na zodpovednosť, že to chátra? 

Za to je niekto zodpovedný. A keď nie sú peniaze, tak sa potom čudujem jednej veci 

– ak tam  príde // Arch ..anjel ... aj ...ďábel???// ... mne je to jedno. Ja zahlasujem za 

to, aby to nechátralo. Ale aby sa tá osveta tam robila. Ale keď má niekto peniaze, 

aby sa to zrekonštruovalo, tak prečo mu v tom bránime, aby sme rozšírili tu 

funkčnosť? A tým pádom aj väčšie percento možností, aby sme tam niečo robili. A 

ďalšiu vec podotýkam, iba tak na okraj, z východnej strany tejto budovy kultúrneho 

domu je budova - na Bulharskej - Ministerstva vnútra. Keď tam bola reštaurácia, tak 

tam bol neporiadok, bol tam zlý, dá sa povedať, postoj, práve tých, ktorí si 

potrebovali - ako policajti a príslušníci policajného zboru pri bývaní zrelaxovať, 

odpočinúť, aby mohli ísť do strážnej služby, alebo akýkoľvek výkon, ktorý majú. A 

toto nie je dobré, že tam majú bezdomovcov a že sa tam robí proste to, že je to 

statické, pasívne. Tak ja som názoru a prikláňam sa k tomu, aby sme to odhlasovali a 

aby sme konečne niečo dali do pohybu pre tú Trnávku. Ďakujem. 

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Faktická pán poslanec Bajer.  

 

p. Bajer: Ďakujem za slovo ja som chcel len opýtať, že -  alebo teda sa stotožniť s názorom 

pani kolegyne Barancovej. Lebo naozaj, v podstate na jednej strane, ako keby, že 2 

tábory. 1 tábor, že neotvárať - má to v byť kultúrny dom, teda využitie pre ľudí. 2. 

časť je tá, teda tie sociálne - čo kolega Hrapko, že rozšíriť to teda o nejaký stacionár, 

alebo niečo, čo by využili občania. Ale či naozaj nie je v tomto momente, alebo teda 

stáť za úvahu to, že aby sa urobila naozaj nejaká anketa? Opýtať sa tých ľudí, že čo 

tam chcú mať? Podmienené  - to majú...To znamená, že kultúrny dom - áno, OK. Ale 

že naozaj, že tých občanov sa opýtať, že čo tam chcú mať? Lebo čo keď tam naozaj 

nepotrebujú mať nejaký stacionár? Čo keď tam nepotrebujú mať to, čo my tam 

chceme, aby tam bolo? Ďakujem.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje faktickou pani poslankyňa Šimončičová, ako 

mestská poslankyňa. 

 

p. Šimončičová: Ďakujem veľmi pekne. Ste ma donútili, lebo sa mi to tam vyčervenilo, hoci 

faktické poznámky mali tí moji predchodcovia krížom-krážom a nebola to faktická 

poznámka k rečníkovi predchádzajúcemu. Ale tak dobre, rokovací poriadok hádam 

v najbližšej dobe si schválime. Tak využívam túto možnosť. A my-  ja neviem, mám 

taký pocit, že máme teraz riešiť, alebo schvaľovať zmenu územného plánu zóny 

Trnávka a nie riešiť zastavenie chátrania Domu kultúry na Bulharskej. Alebo je to 

niekde v pozadí povedané, že ak to schválime, v tom momente príde bohatý investor 

a zastaví to chátranie toho domu, terajšieho Domu kultúry? To nemáme 

v informáciách. A ak sa to mení preto, že naozaj je pripravený za dverami niekto, kto 

príde a opraví ten Dom kultúry, potom je to naozaj účelová zmena, čo je úplne v 

rozpore s územným... zo stavebným zákonom. A hlavne nemáme tieto informácie. 

Tzn. dostávame neúplné informácie. Ak o tom viete, tak aspoň povedzte, že... že 

naozaj musíme to teraz rýchlo schváliť. My sme na našej komisii územného 

plánovania životného prostredia a dopravy, možno aj vyše hodine sa bavili práve 

o tomto. Prečo to treba teraz rýchlo zmeniť? Ja len pripomínam, že na opravu Domu 

kultúry sme mali minulého roku schválených 200.000 EUR. Na to, aby sa to 
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opravilo, lebo že naozaj si zaslúži ten Domu kultúry, aby sa opravil. A to pre kultúru. 

Len potom bolo treba veľmi rýchlo nahradiť chýbajúce peniaze RŠK.  Ja som to 

pochopila tak, pán starosta, že tie peniaze z toho Domu kultúry, tých 200 000 len na 

chvíľu požičiame RŠK, lebo bolo treba okamžite riešiť situáciu, aby mohli mladí 

hokejisti, kde hrávať. A že tie peniaze, na to nezabudneme a že zostanú ...vrátia sa 

späť pre Dom kultúry Bulharská. Prečo teraz to riešite nie tým spôsobom serióznym, 

že vrátime to, čo sme pôvodne schválili? Ale ešte dokonca meníte územný plán 

zóny? Čo je naozaj podľa môjho názoru v rozpore... Nie je to systémové. A 

prihováram sa aj k tomu, čo povedala poslankyňa Štasselová, že ak meniť územný 

plán zóny, alebo akýkoľvek proste územný plán, tak na základe zistenia toho, čo tam 

tí ľudia potrebujú. Až potom pristúpme k tomuto kroku. Ja vás vyzývam, aby ste 

momentálne teraz za túto zmenu nehlasovali. Ďakujem. 

 

 p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. 2 poznámky ... možnože z toho budú 3. 

Prvá - starosta nehlasuje. Ak teda vyzývate mňa. Druhá - ešte raz zopakujem - toto 

nie je schvaľovanie zmeny územného plánu zóny, ale začatie procesu. A tretia  - 

dobre som si pamätal - tretia poznámka - budú pozvaní  - to prerokovanie je verejné - 

na tom prerokovaní, keď dajú námietky obyvatelia, tak sa s nimi spracovateľ musí 

zaoberať. Čiže to nebude také, že už teraz ideme schvaľovať to, čo je v dôvodovej 

správe. Tá dôvodová správa, to, čo ste sa na začiatku pýtali, pani poslankyňa, tá 

práve hovorí dôvod, prečo ideme obstarávať Zmeny a doplnky 01 k územnému plánu 

zóny Trnávka – stred. Tam je tá odpoveď, v dôvodovej správe. Faktickou, pán 

poslanec Hrapko.  

 

p. Hrapko: Ďakujem pekne. Väčšina viete, že vlastne ten postup pri schvaľovaní územného 

plánu, alebo pri spracovaní územného plánu zóny je taká, že sa robia najprv 

prieskumy, tzn., že spracovateľ, ktorý sa vysúťaží si  najprv pozrie celé územie, 

urobí... vypráva s tými ľuďmi, ktorí tam, sú plus urobí si nejaký návrh. Ten sa potom 

zverejní a ľudia majú možnosť sa k tomu vyjadrovať. Pokiaľ sú tam nejaké návrhy 

alebo doplnky, ak sú, tak spracovateľ je povinný sa s týmto vysporiadať a nejakým 

spôsobom ich zohľadniť v materiáli. Tzn., že celý proces je v podstate pod 

dohľadom občanov. Bolo by možnože dobré, potom vyzvať, nejako, ak sa... ak 

k tomu pristúpime, vyzvať občanov, aby sa vyjadrili, aby v priebehu toho 

spracovania územného plánu, aby sa vyjadrili, čo tam chcú. Možnože by bolo dobré 

aj zaviazať spracovateľa, aby priamo oslovoval ľudí v rámci prieskumov, alebo 

týchto vecí, aby sa ich opýtal, akým spôsobom si predstavujú činnosť tohto 

priestoru? Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pani poslankyňa Štasselová.  

 

p. Štasselová: Ďakujem pekne. Asi sa trošku nerozumieme. Ale ja viem o tom, že to takto 

funguje. Že sa objedná dodávateľ prác na územnom pláne, či už zóny alebo celého 

mesta. Ale naozaj, ten princíp, ako sa to tvorí teraz, alebo ako by sa to malo, je úplne 

iný. Ide o to, že sa vytypujú... že sa urobí zoznam otázok, urobí sa hĺbkové... urobia 

sa hĺbkové rozhovory na reprezentatívnej vzorke obyvateľstva, rokuje sa 

s prevádzkami, ktoré sú na území, atď., atď. Toto je len začiatok. Ja nemám čas 

všetko vysvetľovať. Ale  robí sa to úplne inak, ako to, že sa urobí verejné 

zhromaždenie a ľudia sa k tomu môžu vyjadriť a zadávateľ môže rešpektovať - 

nemusí. Ďakujem.  
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p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Končím diskusiu, 

poprosím predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia k bodu číslo 

4.  

 

p. Bajer: Ďakujem za slovo. Tak návrh uznesenia k bodu číslo 4. Naprv doplnenie 

uznesenia, ktoré dal poslanec Peter Hrapko...  

 

p. Pekár, starosta MČ : To som povedal, že si osvojujem. Čiže ak budeme hlasovať, tak 

jedným hlasovaním, potvrdením návrhu uznesenia s doplnením uznesenia pánom 

poslancom Hrapkom.  

 

p. Bajer: Dobre, takže to prečítam ako celok. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti 

Bratislava – Ružinov - Návrh na obstaranie zmien a doplnkov územného plánu zóny 

Trnávka – stred. Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu, po a) - berie na 

vedomie návrh na obstaranie zmien a doplnkov 01- ÚPN- Z  Trnávka- stred. Po b) - 

schvaľuje začatie obstarávania zmien a doplnkov územného plánu zóny Trnávka – 

stred. Po c) - do návrhu na obstaranie zmien a doplnkov územného plánu zóny 

Trnávka – stred, doplňuje sa odrážka o - budovy pre zdravotnícku a sociálnu 

starostlivosť, stacionáre sociálnych služieb, chránené dielne, chránené bývanie, 

domov sociálnych služieb, detské domovy, krízové strediská, zariadenie pestúnskej 

starostlivosti. Termín: 19. 1. 2016. 

  

p. Pekár, starosta MČ : Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme sa na 

hlasovanie. Hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 13 poslancov traja boli proti štyria sa zdržali. Konštatujem, že 

uznesenie k bodu číslo 4 sme schválili. 

  hlasovanie č. 6 

           za: 13, proti: 3, zdržalo sa: 4, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 216/XII/2016 

 

 

Bod č. 5 

Návrh na prevod vlastníckeho práva nehnuteľnosti - pozemku registra „C“ v lokalite 

Telocvičnej ulice v Bratislave, katastrálne územie Ružinov - parc. č. 2214/31 – 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 21 m2, do vlastníctva spoločnosti MFK 

PETRŽALKA a. s. so sídlom Sasinkova 5, 811 08 Bratislava, IČO: 35 752 157, 

podľa ustanovenia § 9a ods. 8) písm. b) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov, ako pozemku zastavaného časťou stavby so 

súp. č. 18205 vo vlastníctve nadobúdateľa 

 

P. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 5 - Návrh na prevod vlastníckeho práva 

nehnuteľnosti pozemku registra „C“ v lokalite Telocvičnej ulice v Bratislave, 

katastrálne územie Ružinov, parc. č. 2214/31 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 

21 m² do vlastníctva spoločnosti MFK Petržalka, a. s. so sídlom Sasinkova 5, 811 08 

Bratislava, IČO: 35 752 157 podľa ustanovenie § 9a ods. 8 písm. b) zákona SNR 

číslo 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako pozemku 

zastavaného časťou stavby so súpisným číslom 18205, vo vlastníctve nadobúdateľa. 

Poprosím pána prednostu, aby uviedol materiál.  
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p. Hagara,  prednosta MÚ MČ: Ďakujem za slovo. Ja by som pána starostu ešte doplnil o 

to, že v predloženom materiáli, tak ako ho máte, sú doplnené v dôvodovej správe je 

situácia podrobne popísaná. Sú tam informatívne mapy, je tam žiadosť, sú tam 

výpisky z Obchodného registra, priložené sú listy vlastníctva, je tam... zároveň bol  

priložený predchádzajúci súhlas pána primátora a znalecký posudok. Čiže 

k dispozícii máte všetky materiály. Pokiaľ by boli k tomu nejaké otázky, 

k jednotlivým tým materiálom, alebo tým údajom, ktoré sú uvedené v tomto návrhu, 

tak pani doktorka Kučerová je pripravená na ne zodpovedať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec 

Vojtašovič.  

 

p. Vojtašovič: Ďakujem za slovo. Ja keď si pozerám tento materiál, z neho mi vyplýva, že 

kúpna cena by mala byť vo výške 4.629 EUR - 50 % ide pre hlavné mesto 50 % pre 

mestskú časť Ružinov. Čiže k nám príde 2.310 EUR za predaj tohto pozemku. My 

uvedený pozemok prenajímame za 357 EUR na rok. Čiže v podstate za 6 za pol roka 

máme tých 2.310 EUR doma, plus máme pozemok. Je to výhodné pre nás tento 

predaj? To je otázka do pléna, ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Končím diskusiu 

poprosím.... Pán poslanec Jusko, nech sa páči.  

 

p. Jusko: Ďakujem pán starosta. Budem postojačky, ako naši občania. Z môjho pohľadu, 

ešte si pamätám obdobie pána Ďurkovského, kedy sa predávali verejné plochy, 

bratislavské, súkromným developerom a podnikateľom. A vtedy som to veľmi 

kritizoval. Nemyslím si, že je rozumné, keď sa zbavujeme pozemkov. A súhlasím 

s predrečníkom. Radšej využime tieto pozemky v našom vlastníctve a formou 

prenájmu. Nie som proti tomu, aby sa telocvične rekonštruovali. Naopak, veľmi sa 

teším a skôr ľutujem, že investor nechce rekonštruovať alebo vybudovať telocvične a 

podobné zariadenia v Ružinovskom športovom klube. Určite by som nemal nič proti 

tomu. Myslím si, že tento pozemok je teraz dosť zvláštnym pozemkom, pretože nad 

ním vedú elektrické drôty. Čiže vlastne nie je taký ten top pozemok. Ale 

v budúcnosti si myslím, že touto stratégiou skupovanie malých kúskov a potom 

docielenie veľkých pozemkov na svoje vlastné záujmy, to mi docela nesedí.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Neviem, či som dobre porozumel, lebo to 

nešlo o telocvičňu, ale Telocvičnú ulicu. Nikto sa nehlási do diskusie, poprosím 

predsedu návrhovej komisie aby predniesol návrh uznesenia.  

 

p. Bajer: Ďakujem za slovo. Keďže nebol žiaden pozmeňujúci návrh, teda k žiadnej... 

uznesenie dávam hlasovať v nepozmenenej podobe - bod číslo 5.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Pýtam sa, sú pripomienky k návrhu uznesenia? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie, hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 7 poslancov, 3 boli proti, 10 sa zdržali. Uznesenie k bodu číslo 5 

sme neschválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 hlasovanie č. 7 

           za: 7, proti: 3, zdržalo sa: 10, nehlasovalo: 0 

           návrh nezískal dostatočný počet hlasov na prijatie uznesenia 
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Bod č. 6 

Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Rámcovej zmluve uzatvorenej dňa 13.03.2013 s 

Ružinovským podnikom verejno – prospešných služieb, a.s., so sídlom Mlynské 

Luhy 19, 821 05 Bratislava, IČO : 35 828 064 

 

P. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 6 - Návrh na schválenie dodatku číslo 1 k 

rámcovej zmluve uzatvorenej dňa 13. 3. 2013 s Ružinovským podnikom 

verejnoprospešných služieb, a. s. so sídlom Mlynské Luhy 19, 821 05 Bratislava, 

IČO: 35 828 064. Poprosím pána prednostu, aby uviedol materiál.  

 

p. Hagara,  prednosta MÚ MČ: Ďakujem za slovo. V zmysle ustanovení uzavretej 

rámcovej zmluvy, akékoľvek zmeny sa musia uskutočňovať písomnou formou. A 

preto aj predkladám návrh na dodatok číslo 1 k tejto rámcovej zmluve, ktorý mení v 

rámci zoznamu služieb, ktoré poskytuje VPS pre mestskú časť 3 položky. Tieto nové 

témy vznikli na základe vzájomnej dohody medzi VPS a odborom regionálneho 

rozvoja a životného prostredia miestneho úradu. Pretože tie ceny, ktoré sú teraz 

aktuálne platné, nepokrývajú v dostatočnej miere oprávnene náklady VPS. Všetky 

ostatné ustanovenia rámcovej zmluvy ostávajú v pôvodnom znení. A ešte teda mám 

jednu poznámku k tomu. Napriek tomu, že tie ceny sa zdvihli, tak sú v porovnaní s 

inými mestskými časťami stále ešte o niečo nižšie.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nikto sa nehlási do 

diskusie. Končím diskusiu, poprosím predsedu návrhovej komisie aby predniesol 

návrh uznesenia.  

 

p. Bajer: Ďakujem veľmi pekne. Predkladám uznesenie na schválenie Dodatku číslo 1 k 

rámcovej zmluve uzatvorenej dňa 13. 3. 2013 s Ružinovským podnikom 

verejnoprospešných služieb a.s. so sídlom Mlynské Luhy 19, Bratislava. Miestne 

zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu, po a) - schvaľuje Dodatok číslo 1 

k rámcovej zmluve uzatvorenej dňa 13. 3. 2013 s Ružinovským podnikom 

verejnoprospešných služieb, a po b) - ukladá inžinierovi Jurajovi Hagarovi, 

prednostovi zabezpečiť uzatvorenie Dodatku číslo 1 k rámcovej zmluve uzatvorenej 

dňa 13. 3. 2013 s Ružinovským podnikom verejnoprospešných služieb so sídlom 

Mlynské Luhy. Termín: bezodkladne. Pán starosta, dajte prosím hlasovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú, pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 17 poslancov, nikto nebol proti, traja sa zdržali. Uznesenie k bodu 

číslo 6 sme schválili.  

 hlasovanie č. 8 

           za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 3, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 217/XII/2016 
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Bod č. 7 

Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o pôžičke uzatvorenej v zmysle ust. § 657 a 

nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v znení neskorších predpisov 

zo dňa 20.07.2015 s Ružinovským podnikom verejno – prospešných služieb, a.s., 

so sídlom Mlynské Luhy 19, 821 05 Bratislava, IČO : 35 828 064 

 

p. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 7 - Návrh na schválenie Dodatku číslo 1 k 

zmluve o pôžičke uzatvorenej dňa 20. 7. 2015 Ružinovským podnikom 

verejnoprospešných služieb a. s. so sídlom Mlynské Luhy 19, 821 05 Bratislava, 

IČO: 35 828 064. Poprosím pána prednostu, aby uviedol materiál.  

 

p. Hagara, prednosta MÚ MČ: Ďakujem za slovo. Tak isto ako v predošlom prípade, aj 

navrhované zmeny, ktoré sa týkajú zmluvy o pôžičke poskytnutej Ružinovskému 

podniku verejnoprospešných služieb, aj tieto zmeny sa musia uskutočniť písomne, a 

preto musia prejsť zastupiteľstvom. Predmetom pôvodnej zmluvy o pôžičke bola 

bezúročná pôžička vo výške najviac 600.000 EUR, ktorá sa skladala z dvoch častí. 1 

časť vo výške 301.460,57 EUR bola poskytnutá na účely uhradenia záväzkov 

predchádzajúcich období  RP VPS. Táto bola aj na pôvodný účel použitá. A na 

základe podkladov poskytnutých VPS pre mestskú časť, skontrolovaná, overená, že 

naozaj boli použité tie peniaze na pôvodný účel. 2. časť vo výške najviac 

298.539,43 EUR bolo poskytnutá na účely investičného rozvoja. Tzn. na kapitálové 

výdavky. Okrem toho, že boli aj účelovo viazané tieto prostriedky, tak bol tam aj 

termín použitia týchto prostriedkov do konca roka 2015. VPS požiadala o možnosť 

predĺženia čerpania týchto prostriedkov do konca roku 2016. Čiže to je 1 zmena, 

ktorú obsahuje tento dodatok číslo 1.  2. zmena je zmena splátkového kalendára. 

Máte to uvedené aj v dôvodovej správe, ale aj v samotnom tele toho dodatku, kedy 

sa posúvajú splátky z rokov 2016 až 2019 na roky 2019 až 2022. A 3. taká dôležitá 

zmena je, že na základe podnetov z miestnej rady, táto pôžička sa z bezúročnej mení 

na úročenú. Všetky ostatné veci ostávajú nezmenené.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem za uvedenie materiálu. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

Nikto sa nehlási do diskusie. Končím diskusiu, poprosím predsedu návrhovej 

komisie aby predniesol návrh uznesenia. 

 

p. Bajer: Ďakujem za slovo. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava - Ružinov 

predkladá návrh na schválenie Dodatku číslo 1 k zmluve o pôžičke uzatvorenej v 

zmysle § 6 57 a nasledovného zákona číslo 40/64 Zb. zákonov, občiansky zákon v 

znení neskorších predpisov, zo dňa 20.7. 2015 s Ružinovským podnikom 

verejnoprospešných služieb, a.s.: Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu, 

po a) - schvaľuje Dodatok číslo 1 k zmluve o pôžičke uzatvorenú dňa 20. 7. 2015 s 

Ružinovským podnikom verejnoprospešných služieb, so sídlom Mlynské Luhy, a po 

b) - ukladá Ing. Jurajovi Hagarovi, prednostovi, zabezpečiť uzatvorenie Dodatku 

číslo 1 k zmluve o pôžičke uzatvorenej dňa 20. 7. 2015 s Ružinovským podnikom 

verejnoprospešných služieb so sídlom Mlynské Luhy. Termín: bezodkladne. Pán 

starosta, dajte hlasovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme. 
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Hlasovanie: Za hlasovalo 14 poslancov, traja boli proti, traja sa zdržali. Uznesenie k bodu 

číslo 7 sme schválili.  

 hlasovanie č. 9 

           za: 14, proti: 3, zdržalo sa: 3, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 218/XII/2016 

 

 

Bod č. 8 

Informácia o stave spoločnosti RPV-PS, a.s. 

 

P. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 8 Informácia o stave spoločnosti 

Ružinovský podnik verejnoprospešných služieb, a. s. Poprosím pána riaditeľa a 

predsedu predstavenstva Ing. Milana Sokola, aby uviedol materiál.  

 

p. Sokol, riaditeľ RP VPS : Vážený pán starosta, dámy a páni poslanci, ďakujem za slovo. 

Predkladám pravidelnú mesačnú informáciu o v stave spoločnosti RP 

verejnoprospešných služieb. Táto informácia sa predkladá za mesiac november. Je 

tam preklep v písomnej časti, sa ospravedlňujem, s účtovným stavom k 30. 11. 2015. 

Stav ľudských zdrojov ostáva nezmenený oproti predchádzajúcemu mesiacu, tzn. k 

30. 11. je 87 zamestnancov. Stav spoločnosti v ekonomickej oblasti : - Výsledky 

hospodárenia spoločnosti za sledované obdobie sú uvedené v tabuľke číslo 2 k 

30. 11. dosiahla spoločnosť stratu vo výške 62.248 EUR, plánovaná strata bola 

73.000 EUR. Pohľadávky spoločnosti: - Spoločnosť eviduje pohľadávky v celkovej 

výške 83.000 EUR. Voči Miestnej časti Ružinov vo výške 82.000 EUR. Záväzky 

spoločnosti voči štátnym orgánom, daňovému úradu, poisťovniam a zamestnancom 

nie sú žiadne. Tzn. všetky záväzky sú platené. Záväzky voči Miestnej časti Ružinov 

za prenájom ostávajú vo výške 872 000, pôžička 301 000. Záväzky voči 

dodávateľom ostávajú. Splátkové kalendáre vo výške 771 000 a záväzky z 

obchodného styku vo výške 159 000. Stav návratnej pôžičky: - spoločnosť v roku 

2015 ukončila všetky plánované splátkové kalendáre za rok 2015. Tým pádom aj 

vyčerpala alokovanú časť pôžičky na tento účel. Čo sa týka prevádzkovo-technickej 

oblasti, v momentálnom stave spoločnosť od 15. 12. drží zimnú pohotovosť. Je 

pripravená zabezpečiť všetky úlohy vyplývajúce v oblasti zimnej údržby, a myslím 

si, že do dnešného dňa boli 3 alebo 4 zásahy bez nejakých vážnejších problémov. Čo 

sa týka správy trhovísk, pokračujeme v uzatváraní zmlúv na základe nájomnej 

zmluvy, ktorú ste odsúhlasili v mesiaci december. Nie sú tam žiadne vážnejšie 

problémy. Oblasť marketingu ostáva tak isto nezmenená, akurát začíname budúci 

týždeň rokovanie o realizácii dlho pripravovanej webovej stránky spoločnosti, ktorú 

chceme zmeniť a upraviť... a zmeniť, lebo tá súčasná je zastaralá a nestíha pokrývať 

naše požiadavky, ktoré potrebujeme dať na webovú stránku. Čo sa týka procesu 

revitalizácie, chcem vám poďakovať, práve pred rokom ste odsúhlasili ďalšie body, 

ktoré sme si vytýčili v našom harmonograme. Ostáva nám posledná vec a to je... to 

sú záväzky voči Miestnej časti Ružinov, ktoré som tu už spomínal, v akej výške sú. 

Takže pokiaľ sa nám podarí vyriešiť aj túto poslednú vec, dá sa predpokladať, že 

všetky tie nastavenia, ktoré sme nastavili v procese revitalizácie, boli úspešné 

realizované a ostáva teda už len na ten výkon na tú našu prácu, aby sme dostali týmto 

plánom, a to, čo sme začali aj dokončili. Ja vám ďakujem za pozornosť. Uvedenú 

informáciu vám predkladám na vedomie. Skončil som.  
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p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem za prednesenie materiálu. Otváram diskusiu k tomuto 

bodu. Pán poslanec Jusko.  

 

p. Jusko: Ja sa chcem spýtať pána riaditeľa, hovorili ste 4 dni zimnej údržby. Viete nám to 

vyčísliť, koľko nás to stojí?  

 

p. Pekár, starosta MČ : Pán riaditeľ, ak viete nech sa páči.  

 

p. Sokol, riaditeľ RP VPS: Pán poslanec, viem, ale v tomto momente to odo mňa 

nechcite.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Len ja by som mal takú menšiu prosbičku. Verím, že za všetkých 

poslancov. Mesto začalo zverejňovať pohyb vozidiel zimnej údržby. A viem, že - 

tiež dúfam teda, že ešte stále to platí - naše vozidlá majú GPS zariadenia. Ak je to 

tak, či nemôžeme uvažovať tiež o takom čomsi, čo zverejňuje mesto. A nielen zimná 

údržba, ale aj zametanie vozoviek, aby si ľudia mohli kliknúť a pozrieť, kde vlastne 

sa vykonáva činnosť vozidlami, ktoré majú GPS? To je len taká poznámka, bez 

uznesenia. Pani poslankyňa Šurinová, nech sa páči.  

 

p. Šurinová: Ďakujem. Ja by som sa chcela spýtať na mzdové a sociálne náklady. Tie sa 

vám od júla v priemere vždy o 100 000 zvýšia a potom na záväzky spoločnosti, 

predpokladám, že splátkový kalendár máte na záväzky, ktoré sú už po lehote 

splatnosti. A na záväzky z obchodného styku, či sú už po lehote splatnosti alebo do 

lehoty splatnosti? Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nech sa páči pán riaditeľ, ak môžete, viete nech sa páči.  

 

p. Sokol, riadite RP VPS: Všetky záväzky sú v lehote splatnosti alebo krátko po lehote 

splatnosti. Máme teraz trošku problém s platobnou disciplínou, ale nie je tam nič, čo 

by bolo viac ako 60 dní. Mzdy ... ako to presne znelo?  

 

p. Pekár, starosta MČ : Pani poslankyňa, nech sa páči faktickou, keby si sa prihlásila, tak 

by si dostala zapnutý mikrofón. Nech sa páči.  

 

p. Šurinová: Ja som chcela spýtať na tie mzdy. Od júla sa... podľa tej tabuľky sú pravidelne 

o 100 000 vyššie. Takže z nejakého dôvodu. Ďakujem.  

 

p. Sokol , riaditeľ RP VPS: Áno. Ten dôvod je, keď vidíte prehľad zamestnancov, keď sme 

začínali, bolo ich tam 60. Ale dneska ch je tam 87. Je to logické, keďže sa 

vypovedali dodávateľské zmluvy, museli sme prejsť na vlastné výkony. A 2. vec je 

taká, že sme mali veľkú odchodovosť v tomto roku. Štyria alebo piati ľudia odišli do 

dôchodku. Vyplácalo sa odstupné. Takže to je ten dôvod.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Končím diskusiu, 

poprosím predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia.  

 

p. Bajer: Ďakujem za slovo. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava - Ružinov 

podľa informácií o stave spoločnosti Ružinovský podnik verejnoprospešných 

služieb, a. s. Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu, po a) - berie na 

vedomie informáciu o stave spoločnosti Ružinovský podnik verejnoprospešných 
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služieb, a. s., ktorú predložil inžinier Milan Sokol, predseda predstavenstva akciovej 

spoločnosti. Pán starosta, dajte hlasovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 14 poslancov, nikto nebol proti, 6 sa zdržali. Uznesenie k bodu 

číslo 8 sme schválili.  

 hlasovanie č. 10 

           za: 14, proti: 0, zdržalo sa: 6, nehlasovalo: 0 

            - uzn. č. 219/XII/2016 

 

 

Bod č. 9 

Správa kontroly stavu, evidencie a vymáhania pohľadávok Miestneho úradu 

 

P. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 9. Ja by som ešte, keď teda prednesie pán 

kontrolór bod 9, ktorý sa nazýva Kontrola stavu evidencie a vymáhania pohľadávok 

za rok 2014, poprosil, pouvažujte predsedovia poslaneckých klubov o prestávke. 

Keďže v programe máme o 17-tej vystúpenie obyvateľov a je 15 hodín 19 minút, 

mali by sme do 17-tej mať rokovanie. Takže skúsme sa potom vyjadriť k tomuto. 

Nech sa páči, pán kontrolór, máte slovo.  

 

p. Furín,  kontrolór MČ: Ďakujem . Na základe rámcového plánu práce Útvaru miestneho 

kontrolóra bola vykonaná kontrola stavu evidencie a vymáhania pohľadávok na 

miestnom úrade za rok 2004. Cieľom kontroly bolo preverenie aktuálneho stavu 

neuhradených pohľadávok po lehote splatnosti a postup ich vymáhania. Ku dňu 

začatia kontroly, ako aj v priebehu výkonu kontroly predložil subjekt kontrole 

požadovanú dokumentáciu a pracovníci, zodpovední pracovníci, podávali príslušné 

vysvetlenia. Vykonanou kontrolou bolo zistené, že pohľadávkam kontrolovaného 

subjektu sa venuje náležitá pozornosť. Zistené nedostatky boli skôr technického 

charakteru a nemali vplyv na výšku pohľadávok. Dňa 11. 1. kontrolór prerokoval 

správu z kontroly so starostom miestnej časti, s prednostom a vedúcou 

ekonomického odboru. Z prerokovania správy bola spísaná zápisnica, v ktorej sa v 

zmysle príslušných ustanovení zákona o finančnej kontrole, uložil miestny kontrolór 

subjektu prijať opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov. Tieto návrhy boli 

kontrolovaným subjektom akceptované. Návrh prijatých opatrení predloží 

kontrolovaný subjekt kontrolórovi do 21 kalendárnych dní. Chcel by som povedať, 

že som bol - v podstate - vzhľadom na to, že pohľadávky neboli doteraz nikdy 

kontrolované, chcel by som skonštatovať, že sa im venuje náležitá pozornosť. Za 

posledný rok bol stav pohľadávok znížený o 14 % medziročne. Napriek tomu ich je 

veľké množstvo a ich štruktúra nie je dobrá, pretože sú tam mnohé pohľadávky ešte 

z čias, keď miestny úrad vymáha... teda bol subjektom, ktorý dáva dane 

z nehnuteľnosti. A mnohé tieto nedostatky, alebo resp. výška tých pohľadávok 

vyplýva ešte spred roku 2004. Bohužiaľ, s väčšinou tých pohľadávok sa nedá nič 

urobiť, lebo sú predmetom súdnych konaní a exekučných konaní, na rýchlosť 

ktorých miestny úrad nemá zásadný vplyv. Ďakujem za pozornosť.  
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p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nikto sa nehlási do 

diskusie. Končím diskusiu, poprosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh 

uznesenia k tomuto bodu.  

 

p. Bajer: Ďakujem. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava - Ružinov prekladá 

uznesenie - Správa kontroly stavu, evidencie a vymáhania pohľadávok Miestneho 

úradu. Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu berie na vedomie Správu o 

výsledku kontroly stavu, evidencie a vymáhania pohľadávok za rok 2004 na 

Miestnom úrade Bratislava - Ružinov. Pán starosta dajte hlasovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 16 poslancov, nikto nebol proti, 1 sa zdržal, 3 nehlasovali. 

Uznesenie k bodu číslo 9 sme prijali.  

 hlasovanie č. 11 

           za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 3 

 - uzn. č. 220/XII/2016 

 

p. Pekár, starosta MČ : Ja by som teraz dal krátku prestávku do 15:30. Dohodneme sa, ako 

budeme pokračovať a potom od 15:30 pokračujeme v rokovaní ďalej. Ďakujem 

veľmi pekne, prestávka do 15:30.  

 

 

Bod č. 10 

Informácia o vybavených interpeláciách poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava – Ružinov 

 

P. Pekár, starosta MČ : Takže dámy a páni, pokračujeme v rokovaní bodom číslo 10 - 

Informácia o vybavených interpeláciách poslancov Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava – Ružinov. Poprosím pána prednostu, aby uviedol materiál.  

 

p. Hagara,  prednosta MÚ MČ:  Ďakujem za slovo. Predkladáme materiál o vybavených 

interpeláciách poslancov miestneho zastupiteľstva podaných 15. 12. 2015. Všetky 

interpelácie v zmysle pravidiel o vybavovaní interpelácií boli v termíne 30 dní 

vybavené.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem za uvedenie materiálu. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím návrhovú komisiu... keďže nevidím predsedu, 

aby predniesli návrh uznesenia k bodu číslo 10.  

 

p. Barancová: Ďakujem veľmi pekne. Takže predkladám návrh uznesenia k bodu číslo 10. 

Miestne zastupiteľstvo, po prerokovaní materiálu, berie na vedomie informáciu o 

interpeláciách poslancov. Môžeme pokračovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Áno, nech sa páči, poprosím pani poslankyňa.  

 

p. Barancová: Pán starosta, môžem znova predniesť návrh uznesenia?  

 

p. Pekár, starosta MČ : Áno, nech sa páči.  
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p. Barancová: Ďakujem pekne. Miestne zastupiteľstvo, po prerokovaní materiálu, berie na 

vedomie informáciu o interpeláciách poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava - Ružinov podaných dňa 15. 12. 2015. Prosím dajte hlasovať.  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie a hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 14 poslancov, nikto nebol proti, 1 sa zdržal, 5 nehlasovali. 

Uznesenie k bodu číslo 10 sme schválili.  

 hlasovanie č. 12 

           za: 14, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 5 

 - uzn. č. 221/XII/2016 

 

 

Bod č. 11 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava- Ružinov 

 

P. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 11 - Kontrola plnenia uznesení Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava -  Ružinov, terminovaných 12. januáru 2016. 

Poprosím pána prednostu, aby uviedol materiál.  

 

p. Hagara,  prednosta MÚ MČ: Pán starosta, ďakujem za slovo. Predkladáme tento 

materiál v štandardnej štruktúre. Tzn. splnené uznesenia, uznesenia, ktoré ostávajú v 

plnení, ktoré sú čiastočne splnené resp. ktoré sú priebežne plnené, pretože tak bol 

zadaný termín ich plnenia. U tých, ktoré neboli splnené, je vždy zdôvodnené, v akom 

štádiu sú a, čo sa s nimi ďalej deje.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nikto sa nehlási do 

diskusie. Končím diskusiu, poprosím tiež členov návrhovej komisie, aby predniesli 

návrh uznesenia.  

 

p. Barancová: Ďakujem veľmi pekne. Takže predkladám návrh uznesenia k bodu číslo 11. 

Miestne zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu, berie na vedomie splnenie uznesení 

miestneho zastupiteľstva - podľa predloženého materiálu. Ďakujem veľmi pekne. 

Prosím, dajte hlasovať.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme.  

 

Hlasovanie: Za hlasovalo 14 poslancov, nikto nebol proti, dvaja sa zdržali, štyria 

nehlasovali. Uznesenie k bodu číslo 11 v sme schválili. 

 hlasovanie č. 13 

           za: 14, proti: 0, zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 4 

 - uzn. č. 222/XII/2016 
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Bod č. 12 

Interpelácie 

 

P. Pekár, starosta MČ : Prejdeme k bodu číslo 12 – Interpelácie. Poprosím, kto má 

interpeláciu, pripraviť písomne, odovzdať na organizačné. Nech sa páči, pán 

poslanec Jusko.  

 

p. Jusko: Vážený pán starosta. To je interpelácia je na vás, vás ako hlavného akcionára. 

Aký je zámer váš, ako hlavného akcionára, s rekonštrukciou a obnovou kultúrnych 

budov v správe Cultus, a.s.? Budovy spravované Cultusom, a.s. neboli v minulosti 

rekonštruované a nezodpovedajú 21. storočiu? Aká je predstava hlavného akcionára 

o budúcnosti Domu kultúry Bulharská – Trnávka? Mám ešte jednu interpeláciu. Zase 

na vás, vážený pán starosta. Dňa 11. 6. 2015 ste poverili dvoch interných audítorov, 

ako hlavný akcionár Cultus, a. s., ktorým bola vyplatená odmena vo výške 

6.590 EUR na osobu. Čo je vlastne, ak si to sčítame 13.020 EUR spolu. Zistená... 

zistená kontrola, ktorú vlastne tuto interní auditóri vykonávali v Cultus, a. s., bola 

cca 3.500 EUR. Nezdá sa vám, že to je nehospodárne vyhadzovanie peňazí, ak si to 

porovnávame so zisteným stavom?  

 

P. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Na túto... na túto poslednú možnože len okrajovo - ale 

určite vám odpoviem písomne. Zabudli ste povedať, za aké obdobie kontrolovali. 

Čiže tam nie je... oni neboli vyšetrovatelia, alebo nie sú vyšetrovatelia, aby zistili 

celkovú škodu. Takže poprosím písomne tú interpeláciu a odpoviem vám. Nikto sa 

nehlási do bodu interpelácie. Končím bod interpelácie.  

 

 

Bod č. 13 

Rôzne 

 

p. Pekár, starosta MČ : Pokračujeme ďalším bodom, bodom Rôzne . Nech sa páči, kto má 

do bodu Rôzne? Pani poslankyňa Šimončičová.  

 

p. Šimončičová: Ďakujem pekne pán starosta.  Na našej komisii územného plánovania, 

životného prostredia a dopravy sme sa zaoberali termínmi komisií, ktoré vyplynuli z 

termínov miestneho zastupiteľstva, ktoré bolo schválené tuším,  minulého  roku. 

Jeden termín miestneho zastupiteľstva, ktorý bol schválený na 31.3.2016 sa kryje s 

termínom mestského zastupiteľstva. Práve v ten istý deň. Minimálne traja poslanci 

miestneho zastupiteľstva sa musia zúčastniť mestského. Predpokladám, že aj vy, pán 

starosta, tak isto aj ďalší poslanci mestského zastupiteľstva  za Ružinov by sa 

nemohli zúčastniť tohto miestneho. Preto naša komisia schválila , teda, také 

uznesenie, že navrhuje, aby to - 31. 3. to zastupiteľstvo bolo preložené na 22. 3. 

2016. Jednak vo februári nemáme žiadne miestne zastupiteľstvo a potom v marci až 

posledný deň, takže je tam tá možnosť to dať skôr.  Hovorili sme o tom aj s pánom 

prednostom, ten by s tým nemal mať nejaké problémy, to posunúť o ... tých  - vyše 

týždňa. Aby to bolo v utorok. Je to ešte pred veľkou nocou, 22. 3. Tak isto naša 

komisia ale sa zaoberala aj tým, že termíny komisií by mali byť ešte pred zasadnutím 

miestnej rady.  A takže sme nemohli schváliť naše termíny komisie, ktoré potom 

vyplynú z toho, ak sa posunie aj to miestne zastupiteľstvo na 22.3 a miestna rada 

potom budeme hlasovať aj o našich ... našich zasadnutiach ... našej komisie. Takže 
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neviem pán starosta, čo vy na to? Osvojíte si tento návrh alebo mám predložiť ako 

zmenu uznesenia?  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ja by som navrhoval, po dohode s predsedami poslaneckých 

klubov, nemám s tým problém. Musíme sa dohodnúť aj s pánom prednostom, aj s 

vedúcimi, aby pripravili materiály na ten termín. Lebo tomu predchádza ešte miestna 

rada a komisie. Nemám s tým problém. Ak to nebude robiť vážne problémy na 

organizačnom. 

 

p. Šimončičová : A my sa to teda dozvieme kedy? Lebo my máme najbližšiu komisiu našu 

25. januára, kde by sme už mali o tom  ... mali by sme schvaľovať termíny našich 

komisií.  Môžeme to vedieť dovtedy? Lebo to je ... to ... koľko to je , 6 dní .  

 

p. Pekár, starosta MČ : Do 6. dní? Môžete. Hej.  

 

p. Šimončičová : Čiže potom potom sa dozvieme?... ako,  čiže nemám dávať návrh na 

zmenu uznesenia?  

 

p. Pekár, starosta MČ : My sme teraz vlastne diskutovali... je.... je termíny sú prijaté 

uznesením. V minulosti to bolo len ako informatívny materiál. Čiže boli to ... boli 

to... dá sa povedať, predbežné termíny. Teraz , keby sme to chceli urobiť úplne čisto, 

tak dať návrh na zmenu uznesenia, kde by sme tento dátum mali meniť uznesením.   

 

p. Šimončičová : Čiže ... No ale môžeme to urobiť až potom, ako ste vy navrhli, tento 

postup, že s predsedami poslaneckých klubov. Neviem, či to teraz urobíte alebo 

niekedy v budúcnosti. Lebo najbližšie zastupiteľstvo by malo byť práve toho 31.3. 

 

p. Pekár, starosta MČ : Tak dajte návrh na zmenu uznesenia, vás poprosím. Ale dohodnite 

sa aj s poslancami, aby to nekolidovalo zasa ...iným. Nasleduje pán poslanec 

Patoprstý.  

 

p. Patoprstý : Ďakujem za slovo, pán starosta.  Ja som si pripravil uznesenie do bodu 

Rôzne, ktoré si dovolím najprv prečítať,  potom sa k nemu vyjadrím.  Miestne 

zastupiteľstvo - za  a) ruší uznesenie číslo 49 V 2015 zo dňa 21. 4. 2015, v ktorom 

žiada Ing. Juraja Hagaru, prednostu, zaradiť do každého zastupiteľstva ako riadny 

bod rokovania informáciu o stave spoločnosti a prijatých krokoch. Druhé uznesenie 

číslo 114 VII 2015 zo dňa 23. 6. 2015, v ktorom ukladá ing. Jurajovi Hagarovi, 

prednostovi, predkladať na každé zasadnutie miestneho zastupiteľstva informáciu o 

stave finančných tokov vo vzťahu Mestskej časti Bratislava - Ružinov voči 

Ružinovskému podniku verejnoprospešných služieb, a.s. A za b) - ukladá Ing. 

Milanovi Sokolovi, predsedovi predstavenstva predkladať prehľad o stave 

spoločnosti Ružinovského podniku verejnoprospešných služieb, a.s., formou 

informácie štvrťročne, 3× počas bežného roka a 1× ročne výročnú správu ako riadny 

bod rokovania miestneho zastupiteľstva. Táto formulácia je v princípe totožná s 

formuláciou ktorá sa týkala Ružinovského športového klubu, kedy pán riaditeľ 

Lenár, tak isto sem chodil na každé zastupiteľstvo a musel predkladať informáciu.  

Stav v Ružinovskom športovom klube sa stabilizoval, čiže pán riaditeľ Lenár už 

nemusí sem chodiť. To isté ma požiadal pán Ing. Sokol a v spolupráci s ním aj s 

pánom prednostom v mene dozornej rady podniku predkladám toto uznesenie, 

nakoľko situácia vo RP VPS-ke sa takisto stabilizovala. Tie informácie sú dostupné. 
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Čiže z môjho pohľadu nie je potrebné, aby tu každé zastupiteľstvo vystupoval, aby 

každé zastupiteľstvo sa omieľalo to isté dookola.  Chodí aj na komisie, chodí aj na 

miestne rady. To predstavenstvo je také - dakedy sa zúčastňuje pán starosta ,  

zúčastňuje sa zástupca starostu, je tu dozorná rada, Čiže stále sa rozprávame  o tom 

istom dookola. Stále sú tie materiály k dispozícii a zbytočne potom strácame čas v 

zastupiteľstve, ktorý môžeme efektívne využiť na niečo iné. Čiže ja poprosím 

kolegov o podporu tohto uznesenia. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Horváth.  

 

p. Horváth : Ďakujem pán starosta. Ak dovolíte, podávam návrh na zmenu uznesenia, v 

ktorom Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava - Ružinov , po a) - berie na 

vedomie vzdanie sa poslanca miestneho zastupiteľstva Attilu Horvátha z funkcie 

člena rady školy pri Základnej škole Ružová dolina 29, Bratislava. Po b) - schvaľuje 

poslankyňu Martinu Fondrkovú za členku rady školy pri Základnej škole Ružová 

dolina 29, Bratislava. Po 2. - odôvodnenie. Vzdávam za tejto funkcie a navrhujem za 

členku rady školy pri Základnej škole Ružová dolina 9 Martinu Fondrkovú . Po 3.) - 

Tento návrh uznesenia odovzdáva komisii. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Matúšek.  

 

p. Matúšek : Ďakujem pán starosta. Dovolil som si pripraviť 2 ... 2 návrhy uznesení. To 1. 

uznesenie je - najskôr poviem zdôvodnenie, potom to prečítam. Ponuka a záujem 

umiestnenia detí do materských škôl v Ružinove nie je v rovnováhe, a preto si 

dovoľujem navrhnúť možné provizórne alebo dočasné riešenie smerom k Miestnemu 

úradu Ružinov. Na základe uvedeného žiadam Ing. Juraja Hagaru, prednostu 

Miestneho úradu Ružinov, po 1.) -  preveriť možnosti zakúpenia lodných mobilných 

modulov cenovo pohybujúcich sa na hranici 1.000 EUR za 1 kus. Po 2.) - poveriť 

príslušné referáty miestneho úradu spracovaniu: za a ) - architektonického projektu 

vybavenia interiéru a zmien exteriéru modulu. Za b) - vytipovaním vhodného územia 

na umiestnenie modulov. Za ďalšie: - vyhlásiť verejnú súťaž pre záujemcov na 

predmetné práce vrátane oznámenia zákonného rozhodnutia príslušných referátov 

miestneho úradu o umiestnenie mobilných modulov  v Ružinove. To 2. uznesenie 

najskôr zdôvodním. Všetci si pamätáte tie horúčavy počas letných mesiacov v 

minulom roku. Vtedy sme pocítili ... pocítili, že nie je niečo v poriadku. A preto by 

som navrhoval nasledovný návrh uznesenia. Žiadam Ing. Juraja Hagaru, prednostu 

miestneho úradu, prerokovať možné podmienky spolupráce Mestskej časti Bratislava 

- Ružinov s akciovou spoločnosťou Bratislavská vodárenská spoločnosť Bratislava, 

vo veci postupného zriaďovania fontánok a pitných miest v parkoch Miestnej časti 

Ružinova. Poprosím o podporu týchto dvoch uznesení. Pretože ...to nie je len pre 

občanov, ale to je všetky živé tvory, dá sa povedať, počas tohto globálneho 

oteplenia... v rámci... dá sa povedať, životného prostredia. Ďakujem za porozumenie.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Patoprstý.   

 

p. Patoprstý : Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja iba v krátkosti. Keďže dneska máme taký 

dobrý časový harmonogram, že stíhame, našli sme si takéto perá z knižnice 

ružinovskej. Veľmi ma potešili, aj kolegu Vojtašoviča a Feráka. Čiže ďakujeme pani 

riaditeľke knižnice za krásny darček. 
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p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Drozd. 

 

p. Drozd : Ďakujem za slovo. Ja by som sa predsa len spýtal, aj keď kolega , pán poslanec 

Patoprstý hovoril že ... že v RŠK sa situácia stabilizovala, nepotrebujeme každo-

zastupiteľské správy od pána Lenara , ale ja by som od vás, pán Pekár, chcel počuť, 

čo je nové ohľadom ... toho roku, čo pán kontrolór došiel na to, že v Ružinovskom 

športovom klube sa nehospodárne narábalo s peniazmi ...financiami? Že sa neplatili 

faktúry, že zmizli z pokladne veľké peniaze?  Máme asi rok odvtedy, čo tu tá správa 

bola. A chcel by som z vašich úst počuť, čo ste vy osobne vykonali, okrem to, že ste 

podali trestné oznámenie na neznámeho páchateľa? Aj keď vy osobne ste poverili za 

riaditeľku pracovníčku, ktorá za to bola zodpovedná. Prešiel rok, chcem vedieť, aj 

myslím ostatní poslanci, kam sme sa posunuli? A či máme nejaké vyhliadky, aby sa 

tie peniaze, ktoré boli spreneverené, vrátili naspäť na účet Ružinovského športového 

klubu a teda mestskej časti. Keď to počúvame, že mestská časť nemá peniaze na 

kultúru, nemá peniaze na šport, tak dôsledne si pozrieme, kde tie peniaze dávame. 

Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec, Ružinovský športový klub 

neplatil odvody ešte pred rokom 2010. Čiže dlhy, ktoré vznikli v Ružinovskom 

športovom klube, to boli dlhy aj za starostovania, za obdobie 2006 až 2010. 

Hospodárenie Ružinovského športového klubu prerokovával, a teda zvolal, pán 

riaditeľ Ružinovského športového klubu niekedy pred polrokom. Zúčastnil sa ho, 

okrem zamestnancov Ružinovského športového klubu aj členovia... členovia 

komisie. Žiaľ, bolo tam veľmi málo... Bol tam pán poslanec Matúšek, bol tam za 

obyvateľov pán Filc,  bol tam za mestskú časť pán kontrolór . A tu padla informácia, 

a teda túto informáciu ste mali aj na rokovaní zastupiteľstva v predchádzajúcom 

roku. To, že táto otázka padla... padá - a stále sa pýtaš, beriem už ako účelovú 

politickú hru, keď si oznámil, že pán kontrolór zistil...No, pán kontrolór zistil, 

následne, keď ...som prijal, alebo keď na môj návrh bol zamestnaný pán Lenar, ako 

manager v Ružinovskom športovom klube. Potom vznikali alebo teda vyšli na 

povrch tieto informácie. Ja nebudem citovať zákon, ktorý hovorí o tom, že poslanci 

kontrolujú príspevkové organizácie - je jasné, že od tejto doby...vzniknutej situácie 

sme veľmi opatrní aj na ekonomickom odbore a dávame si veľký pozor na to, aby 

sme boli informovaní o použití finančných prostriedkov. A ja som vďačný aj pánovi 

riaditeľovi Lenarovi, aj pánovi riaditeľovi Sokolovi, ktorý nás informuje, tzn. 

poslancov, dozornú radu a v prípade príspevkovej organizácie -  starostu mestskej 

časti a dúfam teda, že vy budete mať záujem o tieto informácie. Neviem, či vám 

chodia...chodia od pána riaditeľa Lenara , aby sme mali informácie kam idú toky 

peňazí aj v Ružinovskom športovom klube. Faktická pán poslanec Drozd. 

 

p. Drozd :  Samozrejme, že ste neodpovedal na túto otázku, konkrétne, zase vyhýbavo. Ja 

som sa naozaj pýtal na to, či nám dáte odpoveď, či sa vrátia tie peniaze, ktoré boli 

spreneverené. Ja myslím, že vy ako starosta by ste mali mať relevantné informácie. 

A je to rok, čo sme sa dozvedeli, že boli spreneverené peniaze, okolo tých... 

300.000 EUR. Chcem sa pýtať na tieto peniaze. Áno ... prijali sa ... toto 

zastupiteľstvo prijalo určité ... určité kroky, ktoré nasmerovali tento Ružinovský 

športový klub k efektívnemu nakladaniu s peniazmi. Ale ja sa pýtam na tie 

spreneverené peniaze, ktoré by sa mali vrátiť - či už na účet Ružinovského 

športového klubu,  alebo  RŠK. Na to mi odpovedajte .  
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p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Nie som...nie som vyšetrovateľ,  ani 

nezasahujem do konania vyšetrovanie... v tomto... v tejto kauze. Nasleduje pán 

poslanec Jusko. 

 

p. Jusko : Ďakujem pán starosta. Ja neberiem túto otázku za účelovú, tiež, pretože, keď 

hovoríme o tom, že sa tu nevykonávala kontrola,  a zdôvodňuje sa tým, že my sme 

na to nemali mandát - ako keby sme sa vyhovárali na to, že vlastne síce funkcie 

máme, ale mandát na kontrolu nemáme. Sme poslanci a každý z nás, čo poznám... 

teraz tu vás osobne, viem, že s týmto stavom sa nechce stotožniť a chce nájsť 

riešenie. Boli sme tu, čo sme tu už rok,  ja som tu pocítil určitú averziu, medzi 

niektorými ľuďmi. Ale čo mňa najviac trápi, pán starosta, že niekedy, a to je môj 

subjektívny pocit, som cítil aj pohŕdanie vami, ako nami, poslancami. My sme 

dostali mandát tak isto ako vy. A pokiaľ sa dožadujeme aj z minulosti restov, ktoré 

tu boli, tak to neberte osobne. Pretože tie peniaze sú verejné. Na 2. strane  -my - 

celkom nie som stotožnený s jednou vecou, a s vašou odpoveďou. Minule sme tu 

prijali uznesenie, čo sa týka Cultusu, a.s. ,  a vykonaným interným auditom. Už som 

spomínal sumu 13 020, vyplatená audítorom ,  zistená suma cca 3.500. A na 2. strane 

mi jedným dychom napíšete, že zriadenie  -parkovacie rampy - to Ružinov nemá. No 

prečo na to nemá? . Pretože aj za vašej doby,  poverenie Ružinovského športové 

kluby ste vykonali vy osobne, a nepýtali ste sa poslancov. teda nesiete osobnú 

zodpovednosť. Čiže to beriem ako farizejstvo, tvrdiť, že nie sú peniaze. Nie sú preto, 

pretože sa v predchádzajúcom období nekontrolovali a rozkotúľali sa. To mi vadí ! A 

pevne verím, že to vadí aj iným poslancom. A v tých otázkach neprestaneme! Čo ma 

na druhej strane zaráža, že, pozrite sa tu, sú tu  zástupcovia akciových spoločností, 

ktoré menoval a dal im dôveru tuto zastupiteľstvo. Vidíte tu niektorých z nich? A 

teraz zrušíme uznesenia, že sem nemusia chodiť! To je to je obrovská hanba. My 

sme im dali dôveru, my sem chodíme, tak ich tu chceme vidieť. A chceme ich počuť 

a interpelovať. Prosím vás, aby ste zariadili, aby tu boli! Pretože ja to beriem ako 

osobnú vec! A verím, že aj vy, poslanci. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Jusko, je to vo vašich 

rukách, či zrušíte uznesenie, ktorým bude riaditeľ predkladať správu o spoločnosti 

Ružinovského podniku verejnoprospešných služieb. Je to len vo vašich rukách! Ja 

vám poviem ešte jedno uznesenie. Prepáčte, určite, ak máte ten dojem, tak .... tak 

dúfam, že ho zmeníte, že je to mylný dojem, že pohŕdam niekým. Nie. Vôbec 

nepohŕdam, pán poslanec Jusko. Ja som dostal od vás aj uznesenie, za ktoré ste 

hlasovali vy, aby som zvolal stretnutie poslancov k rozpočtu. Koľkí tam boli? K 

rozpočtu! Koľkí tam boli, pán poslanec? Boli ste tam aj vy? Boli ste tam aj vy?! 

Poprosím na mikrofón, ak ...ste prihlásený... tak potom... Ale to nie je o 

individuálnych  žiadostiach. Uvedomte si, že to naozaj nie o individuálnych 

žiadostiach. Ja som sa ospravedlnil pánovi poslancovi Patoprstému, ktorý má k VPS-

ke potom...  mal takú poznámku, že som tam nebol. Bol som na stretnutí s 

obyvateľmi. Ak budete jednotlivo každý určovať starostovi termín, kedy mám 

zvolávať rokovanie,  a s každým jednotlivo, tak nič  ... veľa  toho neurobíme. 

Skúsme sa tolerovať. Naozaj, skúsme sa tolerovať. Teda ešte raz hovorím, ak cítite, 

že niekto je voči vám arogantný,  alebo teda konkrétne ja, tak dúfam, že tento pocit 

sa zmení. Pretože snažíme sa - a to poviem za všetkých zamestnancov mestskej časti, 

aby sme sa stretli pri tvorbe rozpočtu. Koľkokrát prišiel riaditeľ VPS-ky a hovorili 

sme o Ružinovskom podniku verejnoprospešných služieb?  Veď presne  to, čo 

povedal pán predseda dozornej rady Ružinovského podniku verejnoprospešných 
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služieb . Stretávame sa  - zvlášť poslanci, s vedením , potom na komisiách, potom na 

predstavenstve. Sú pozývaní - dozorná rada, aj vedenie mestskej časti. Takže dúfam, 

že tento pocit je mylný a nadobudnete iný. Faktickou pán poslanec Jusko.  

 

p. Jusko : Ja nemám  ... mám 50 rokov - a mylné pocity už nemám. Čo sa týka a arogancie a 

pohŕdania, ja hovorím o pohŕdaní. Arogancie  je niečo iné ako pohŕdanie. Pohŕdanie 

poslaneckými hlasmi. A - ak hovoríte  - zastupiteľstvo - tak sa pozrime v koľkých ste 

vy  absentovali, a  v koľkých som ja? Ak hovorím  o komisiách - boli ste niekedy na 

nejakej komisii, vy, osobne? Sa pozrieť. Na dôležitej komisii? Nevidel som vás tam . 

A ak hovoríme o rozpočte, na tých zásadných veciach som bol! To bolo o VPS-ke,  

som tiež bol. A bolo... bola otázka, že prečo to bolo zvolané? Ak pán starosta budete 

dávať prezenčky aj na takéto akcie, veľmi rád sa pod ne podpíšem. 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Nasleduje pani poslankyňa Šimončičová. 

 

p. Šimončičová : Ďakujem pekne, pán starosta, je som zmenila svoj pôvodný návrh na 

zmenu uznesenia. Predložila som to návrhovej komisii. Ja len zopakujem, čo 

odznelo, aby sa hlasovalo o niečom, čo odznelo. A  po dohode s pánom prednostom, 

môj návrh uznesenia, čo  sa týka termínu znie  - Miestne zastupiteľstvo žiada 

prednostu úradu, aby termín najbližšieho zastupiteľstva, miestneho, ... miestneho 

zastupiteľstva určil tak, aby nekolidoval s termínom mestského zastupiteľstva. A ja 

vás žiadam o podporu. Nemôžem o tom hlasovať sama, pretože ja už musím odísť na 

komisiou mestského zastupiteľstva.  Ďakujem vám pekne za pochopenie . 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Jusko.   

 

p. Jusko : Teraz chcem ...o niečom inom hovoriť. O ...  neviem, ... chcel som sa v 1. prípade 

poďakovať miestnemu úradu za spoluprácu v minulom roku. Pretože keď som 

chodieval po miestnom úrade dosť často, boli vždy ochotní. Aj touto cestou vám 

ďakujem.   A na 2. strane aj poďakovať pánovi prednostovi, myslím, že to bolo 

posledné rozhodnutie zriadiť WiFi internet v tých pracovných miestnostiach komisii. 

Už sa zrealizovalo. Ďakujem vám touto cestou. A zároveň máme ešte ďalší návrh na 

zefektívnenie, alebo, poviem to - vstup do 21. storočia tohto úradu. - Veľa ľudí mi 

hovorí, že volajú sem , na úrad. Ale prečo? Ja sa pýtam, prečo platia za to, že volajú 

na úrad? Nebolo by už konečne načase spraviť bezplatnú linku sem, pre občanov, 

aby nemuseli platiť alebo využiť aj internetové spojenie ako je SKYPE alebo 

VIBER,  ktoré sú bezplatné?  Bezplatné telefonovanie. Myslím si, že aj to je 

prejavom vlastne miestneho úradu a nás poslancov, že chceme počuť ich názor a 

nemusia si zaňho zaplatiť. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Alscher.  

 

p. Alscher : Ďakujem za slovo. Ja budem rýchly. Ja by som chcel nadviazať na pána 

poslanca Juska. Na poslednom zastupiteľstve pán Jusko navrhol uznesenie, ktoré 

bolo miestnym zastupiteľstvom schválené, a to v nadväznosti na, teda, konanie 

predstavenstva spoločnosti Cultus. Ja teda pokiaľ mám nejakú informáciu, nepočul 

som ju oficiálne,  počul som ju len ako nejaký šum, a pán starosta, že vraj ste toto 

uznesenie neprijali alebo teda nepodpísali. Chcem sa opýtať prečo? A v princípe, aké 

je vaše stanovisko voči predstaviteľom Cultusu? Ďakujem.   
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p. Pekár, starosta MČ : Nepodpísal som uznesenie s tým, že odôvodnil som ho na ... na 

miestnej rade. Ten materiál ... ak chcete, tak my vám ho doručíme. Nechcem teraz 

rozprávať niečo, čo nebolo materiáli. Faktická pán poslanec Jusko ...nie,  faktická 

pán poslanec Hrapko. 

 

p. Hrapko : Ja len chcem povedať, teda, že čo sa týka nepodpísania materiálu, volali mi z 

kancelárie pána starostu, že sa má robiť rada, miestna rada, ešte tesne pred 

Vianocami, alebo tesne po Vianociach. Keďže som už bol mimo Bratislavy, tak som 

sa nezúčastnil. Čiže predpokladám, že sa uskutočnila miestna rada, na ktorej som 

nebol. A vlastne na tej ďalšej miestnej rady už to nebolo.  Čiže ak to dobre chápem,  

tak na miestnej rade, ktorá bola medzi sviatkami, ste ... si sa rozhodol. A  z akého 

dôvodu, ešte, keď sa smiem opýtať?   

 

p. Pekár, starosta MČ : Dostaneš materiál. Ak máš záujem, tak pošlem ti ten materiál, 

ktorý bol k tomuto pozastavenému uzneseniu. Faktická pán poslanec Alscher.  

 

p. Alscher : Ďakujem pán starosta. Ja tak isto by som sa chcel opýtať.... ja - ako - chápem, 

pokiaľ tam boli nejaké dôvody, ktoré boli po formálnej stránke alebo po právnej 

stránke neboli úplne v poriadku, to akceptujem, samozrejme. Budem rád, pokiaľ to 

dostanem písomné aspoň k nahliadnutiu. Ale chcel by som sa možno opýtať vás, na 

váš pocit alebo váš pohnútok, že prečo?-  alebo teda, aký je váš postoj voči 

predstavenstvu? Či má vašu dôveru na základe tohto konania? A ako to vnímate vy, 

ako osoba, ako starosta? Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ja vám poviem jedno, že na rade som si vypočul, že - však 

odvoláme predstavenstvo a dočasne menujem vedenie akciovej spoločnosti. To nie je 

podľa Obchodného zákonníka možné. Faktická pán poslanec Patoprstý. 

 

p. Patoprstý : /pardon že tam skočilo/ Ja naozaj iba faktickou. Nie som právnik, nie som 

znalec Obchodného zákonníka, ale pri Ružinovskom podniku verejnoprospešných 

služieb aj pri TVR sa to presne stalo, že bolo odvolané predstavenstvo. A dočasne 

bol poverený pán vicestarosta Gajdoš. Dokonca v obidvoch spoločnostiach naraz.  

 

p. Pekár, starosta MČ : ... To bolo cez zastupiteľstvo. To nebolo dočasne poverený -  že by 

som to mohol ja robiť . Faktická pán poslanec...  

 

p. Patoprstý : ...už iba dokončím ....  

 

p. Pekár, starosta MČ : ...Riadnou pani poslankyňa Tomášková.....  

 

p. Patoprstý : ... Ešte mám 30 sekúnd. Môžem ...pardon iba zareagovať? Ďakujem, Čiže 

potom ... ja neviem... ja sa v tom strácam... Možno by som poprosil pána kontrolóra 

alebo niekoho z právneho oddelenia, nech to objasní, lebo naozaj my, čo sme ...- nie 

sme členmi miestnej rady, my ten materiál sme nevideli , sme nedostali  sme sa k 

tomu, tak aby sme mali my poslanci k tomu nejaký právny výklad, aby sme vedeli v 

takýchto situáciách ...aby sme nabudúce takýto lapsus neurobili. Ďakujem .  

 

p. Pekár, starosta MČ : Faktickou .... riadnou pani poslankyňa Tomášková.  
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p. Tomášková : /Môžem? /  Ja som sa miestnej rady zúčastnila. Ako členka miestnej rady, 

ja sa neviem stotožniť s tým, lebo pán starosta má v zmysle zákona právo nepodpísať 

uznesenie zo zastupiteľstva, ak rozporuje zákonu alebo poškodzuje záujmy mestskej 

časti. My sme podali návrh, kde - keďže sme požiadali starostu  alebo teda  my sme 

prijali uznesenie, kde sme požiadali starostu, aby predložil zastupiteľstvu návrh na 

odvolanie. Ja ... a on tento návrh odmietol... alebo toto uznesenie. Ja v tom nevidím  

ten ... veď on sa mohol rozhodnúť že nepodá ten návrh. A nevidím dôvod... nevidím 

... nevidím splnenie tých dvoch podmienok z rokovacieho poriadku. Buď teda 

porušenia záujmu alebo... alebo poškodenia záujmov mestskej časti. A na margo 

toho, čo ste pred chvíľočkou, pán starosta, povedali - áno to som ja mala ten... ja tiež 

technicky nevidím problém. A ak by malo naozaj predstavenstvo Cultusu nedôveru 

zastupiteľstva, tak ja nevidím v tom - že znefunkčnenie mestskej časti. Však vy ste 

potom povedali, že si mýlim obchodnú spoločnosť s príspevkovou. Ale to je tiež 

riešiteľné. Tak, ako bol pán Gajdoš poverený, tak - to neznefunkčňujeme.  By som aj 

tiež poprosila pána kontrolóra, lebo ja si myslím, že my sme uznesenie podali v 

zmysle zákona, aj v zmysle neporušenia záujmov mestskej časti. A je na pánovi 

starostovi, keď sa s tým nestotožní ... tak jednoducho nemal podať návrh. Ale ja 

nevidím naozaj dôvod, že nepodpísal ten návrh uznesenia. S týmto s kolegami 

súhlasím , ale neupiera pánovi starostovi zasa právo taký návrh nepredložiť. Ale on 

nepodpísal uznesenie, legitímne. Tak potom, akože, ja sa budem domáhať 

dodržiavania rokovacieho poriadku alebo zákona, kedy pán starosta môže, alebo 

nemôže súhlasiť... alebo podpísať uznesenie zo zastupiteľstva. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Nasleduje pán poslanec Hrapko.  

 

p. Hrapko : Ďakujem pekne. Našiel som si odôvodnenie, ktoré ... k pozvánke na miestnu 

radu. Keďže nemyslím si, že to je tajné, tak to prečítam. Uznesenie.... návrh 

uznesenia. Miestna rada, po prerokovaní materiálu berie na vedomie pozastavenie 

výkonu uznesenia miestneho zastupiteľstva číslo 211/11/2015 zo dňa 15. 12. 2015. / 

Bolo to aj prijaté takto? /  Dôvodová správa: Podľa ustanovenia § 193 ods. 1 

Obchodného zákonníka má predstavenstvo vymedzený rozsah určitých povinností, 

písomne predložiť dozornej rade najmenej raz do roka informácie o zásadných 

zámeroch obchodného vedenia spoločnosti na budúce obdobie, ako aj predpokladaný 

vývoj stavu majetku. Na žiadosti doručené ... predložiť písomnú správu o stave 

podnikateľského ... činnosti. Členovia predstavenstva sú ďalej povinní na požiadanie 

dozornej rady alebo jej členov zúčastniť na zasadnutiach dozornej rady a podať jej 

členom v požadovanom rozsahu doplňujúce informácie k predloženým správam. 

Vymedzenie rozsahu povinnosti v predmetnom ustanovení je presne definované." A 

teraz je hrubým odkaz na porušenie ustanovenia § 193 ods. 1 Obchodného zákonníka 

je neurčité, nakoľko nie je možné vyvodiť jednoznačný záver, k porušenie ktorej 

konkrétnej povinnosti predstavenstva malo dôjsť, resp. či vôbec k nejakému došlo. 

Čiže, ak je toto dôvod, na základe ktorého pán starosta nepodpísal uznesenie, tak 

súhlasím s kolegyňou,  ... že to ani nie je ... dôvod podľa zákona. Čiže ak to 

nepodpísal, tak si myslím, že v tomto prípade pán starosta porušil zákon. A ... lebo to 

nie je  o tom, že by bol porušený zákon, alebo, že by to poškodilo mestskú časť, ale 

to je o osobnom názore pána starostu. A keďže to bolo na základe podnetu dozornej 

rady, a teda poslancov, a bolo to uznesenie miestneho zastupiteľstva, ja osobne to 

považujem za nedodržanie zákona v tomto prípade. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Nasleduje pán poslanec Alscher.  
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p. Alscher : Ďakujem. No, neviem, že či to je v rozpore so zákonom alebo nie. Ale 

každopádne to vypovedá o tom, že vaše osobné rozhodnutie je také, že nechcete 

tento návrh podporiť. Aspoň tak to vnímam zasa ja .  A- právnik nie som, tzn. 

neviem sa k tomu vyjadriť. Ja za seba chcem povedať, keďže som aj členom 

dozornej rady a toto uznesenie malo byť určitým odkazom alebo nejakým varovným 

signálom pre predstavenstvo, ako také, aby naozaj tie veci  a to správanie z ich strany 

došlo k nejakej náprave. Očakával som zo strany vás, starostu, ako zriaďovateľa, že 

nejakým spôsobom sa tiež k tomu vyjadríte. Ako svoj osobný pocit, dojem. Možno 

dáte nejaký varovný prst aj voči ním. Možno aj voči nám, ako dozornej rade, že sa 

vám možno nepáči náš postup , ...náš postup, že sa až moc možno pýtame. Možno sa  

... možno sa  nemáme toľko pýtať. Neviem. Ale - ako - na 2. strane, naozaj, cieľom 

dozornej rady, alebo členov dozornej rady nebolo znefunkčniť spoločnosť Cultus - 1. 

vec.  A 2. vec - ani nebolo cieľom, aby sme ich išli odvolať.  My sme chceli naozaj 

vedieť vaše stanovisko, ako sa zachovať v tejto situácii. To je všetko. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Nasleduje pán poslanec Drozd.   

 

p. Drozd : Chcel by som sa  tiež tejto téme dotknúť. Vy sám ste podali trestné oznámenie na 

neznámeho páchateľa z dôvodu - ale nevieme akého - v súvislosti s Cultusom.  A 

práve možno toto, že poslanci nie sú informovaní, vy dostanete nejaké informácie na 

základe nejakého šetrenia, podáte trestné oznámenie, ale vy ste zastupiteľstvu 

nepovedali, prečo ste to spravili. A samozrejme, dozorná rada tiež mala určité 

výhrady voči vedeniu a predstavenstvu Cultusu. Nemusí porušiť zákon, ale ja si 

myslím, že keď stratí dôveru zastupiteľstva, predstavenstvo akciovej spoločnosti, 

mestskú časť... alebo mestskej, tak uznesením vyjadruje svoju vôľu, nejakú, 

zastupiteľstvo. A tým neporušuje zákon. A nemusí ani predstavenstvo ... 

predstavitelia predstavenstva porušiť zákon. To je - proste stratili dôveru. Aj na 

základe toho, čo ste vy propagoval, že podávate trestné oznámenie. Vy ste mali 

rešpektovať uznesenie zastupiteľstva, keď ste na to nemali - podľa mňa  zákonný... 

zákonný dôvod. Vyjadrili ste presne tak, ako povedal kolega - svoj osobný dôvod. 

Ale vy máte rešpektovať to, čo uznesenie obsahuje - vôľu zastupiteľstva. Čiže ja si 

myslím, že tu sa zase ukázalo, ako , možno, pohŕdate týmto zastupiteľstvom. To, čo 

povedal pán poslanec Jusko. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán zástupca Pener. 

 

p. Pener, zástupca starostu MČ : Ďakujem za slovo pán starosta. Len pre vysvetlenie, čo 

sa týka tej informovanosti poslancov. Okolnosti, ktoré viedli k podaniu trestného 

oznámenia v rámci Cultusu, boli prezentované na komisii školstva, kultúry, športu. 

Neviem teraz bohužiaľ dátum, ale bolo to ešte pred sviatkami. Pani... pani 

predsedníčka predstavenstva tam informovala, pokiaľ ešte - teraz poviem, ale môj 

osobný názor - pokiaľ ešte vyšetrovateľ pracuje,  ja osobne sa ešte uspokojím, že 

nemám toľko informácií, koľko by som chcel, a budem, samozrejme, zvedavý na to, 

čo nám... čo sa dozvieme od vyšetrovateľov. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Ferák. 

 

p. Ferák : Ďakujem. Ja tiež iba také ujasnenie. Ja si nepamätám samozrejme, znenie toho 

uznesenia - či je ... či ste ho mal podpísať, či nemal. To je v podstate teraz mimo 
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toho, čo chcem povedať. Ale smerovalo to určite k tomu, -alebo - podnet od nás, 

dozornej rady, keďže som jej  predsedom dozornej rady Cultus, išlo o to, že má táto 

akciovka jedného akcionára. Tým je mestská časť. Vy ste štatutár, čiže v podstate 

zastupujete akcionára. Má potom orgány, ktorým je dozorná rada. A má ďalší orgán 

a tým je predstavenstvo. Hej?. Čiže v podstate hovoríme o nejakom takom 

triumviráte. A to, na čo sme sa snažili poukázať, že je naozaj neštandardné a nemalo 

by to tak asi fungovať. A preto sme teda vyjadrili tú nedôveru. Nie že by som ja 

obviňoval niekoho, že porušil zákon.  Ale určite to nie je v súlade s dobrými mravmi 

a s tým, jak by mala akciovka fungovať. Že dozorná rada nevie o niečom, čo vie iba 

akcionár a predstavenstvo.  Lebo ... neviem, taký prípad nikde nepoznám, či takto 

nejaká akciovka funguje. Hej? Tam je proste ....tiež legitímny orgán, tým je dozorná 

rada a nemôže sa stať taká vec, jak sa nám tu  stala, že proste, tu je predstavené, že sa 

tam niečo deje, že tam prebieha päť alebo neviem koľko mesiacov nejaké šetrenie. 

Dozorná rada o tom nemá ani páru, teraz vyjdeme tuná zo sály, pribehne televízia - " 

vy ste predseda dozornej rady, viete nám k tomu niečo povedať? " A ja kukám ako 

idiot.  Hej? A ja naozaj nemám rád, keď zo mňa niekto robí idiota. A tuná som sa 

necítil byť idiotom z vlastnej viny. Takže o tom.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Ak teda ste mali ten pocit, tak sa vám 

ospravedlním aj za mňa, pretože tento anonym som dostal aj ja. A ja si nedovolím 

nekonať. Tak ako... stretol som mnohých vyšetrovateľov a viem, že mnohé ... mnohé 

anonymy sa nedajú vyšetriť. Aj to sme si povedali s vyšetrovateľmi. A tak tento bol 

jasne dokázateľný. V budúcnosti sa toto bude musieť zmeniť, minimálne s dozornou 

radou. Ale dovoľte mi povedať, aj poznámku. Pán Alscher, neviem či vám hovorí 

niečo spoločnosť BLM? Ja to beriem ako odpoveď na to, že tiež som sa dozvedel o 

tom že... a ak je to pravda, to by ste mi zasa vy mohli odpovedať, že pán Bílený je 

váš podriadený, vznikla spoločnosť 20. 8. 2015 a 14. 9. vy,  ako konateľ, ste 

podpísali s ňou zmluvu. A potom zrazu sa dozvedám, že ale, veď teda keď sa  

poslancom, alebo dozornej rade, alebo ja neviem komu nepáči, tak tú zmluvu 

môžeme zrušiť. A bola zrazu ...zrušená. Viete, nechcem zbytočne vyvolávať spory a 

... a hádať sa, ale ja vás poprosím, aby sme boli voči sebe féroví. Vy ste boli 

prekvapení, že som dal návrh na odvolanie. Viete čo, ja som sa to dozvedel, keď som 

bol v zahraničí. Dočítal som sa to. A nie dozvedel. Pozeral som si správy a toto som 

som sa dočítal. Čiže mňa to dosť veľmi zamrzelo. To, že som nebol na dozornej rade 

... - no nebol som. Pretože nebol som pozvaný, tak, že - poď ... poď a ideme to 

rokovať. Možnože som si ...mohol s vami sadnúť, ale nepresvedčili by ste ma. 

Nepresvedčili by ste ma, že... že keď tak ľahko sa dá zmluva, ktorá bola uzatvorená a 

nebola zverejnená, alebo tie dodatky neboli zverejnené, tak... tak ...tak ľahko sa dá 

zrušiť, ...a funguje televízia ďalej, aj bez tejto zmluvy, tak nepresvedčíte ma, že to 

bolo v poriadku. Faktická pani poslankyňa Tomášková.  

 

p. Tomášková : ...na tento váš príspevok ... Ale vráťme sa k meritu veci. Ja si myslím, že 

problém je v jednom. Zastupiteľstvo prijalo uznesenie. To je legitímny nástroj ako 

zastupiteľstvo rozhoduje. Starosta má 2 možnosti, kedy uznesenie nepríjme. Keď 

porušuje zákon, alebo keď je to vyslovene v neprospech mestskej časti . Tuná je 

problém, že  vy ste  nepodpísali uznesenie, ktoré my sa nevieme zhodnúť, lebo my 

tam tieto 2 naplnené podmienky nevidíme. To, že by ste podpísali to uznesenie, 

beriem, že rešpektujete názor zastupiteľstva. Vôľu zastupiteľstva. To ja beriem ako 

naozaj korektnú spoluprácu. Ja vám neupieram právo, nepodať návrh na odvolenie,  

ak nie ste s tým stotožnený. Ja si myslím, že takto ste mali, pán starosta, postupovať. 
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A o to som presvedčená. A nemyslím si, že teraz je otázka toho, že či budeme 

upozorňovať na iné veci alebo .... neviem ...aké veci. Ja vidím tento problém. Ja si 

totiž myslím, že to uznesenie ste mali prijať a mohli ste niesť tu potom 

zodpovednosť, nestotožniť sa tým názorom a ste nemuseli podať. Ako ste to urobili 

aj v iných prípadoch. Lebo tiež tu boli názory, že musíme podať návrh na menovanie 

riaditeľky ružinovského .... či ..menovanie ... vytvoriť komisiu. Tiež ste to neurobili. 

A nič sa nedialo. Fungovali sme tak 2 - 3 roky. Ja si myslím, že toto je merito 

problému, že ste nerešpektovali uznesenie zastupiteľstva a odvolali ste sa  za dôvody 

- alebo jeden  - s ktorým sa my, ako poslanci nestotožňujeme. Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Pán kontrolór, nech sa páči. 

 

p. Furín, kontrolór MČ : Ďakujem. Keďže som bol vyzvaný, tak by som sa chcel v dvoch 

rovinách vyjadriť. Uznesenie, ktoré prijalo zastupiteľstvo bolo, že "žiada starostu". 

Žiadna žiadosť nemôže porušiť zákon. Hej?  Tzn. zákon  nemohol byť porušený. To 

je  jedna stránka veci. 2. stránka veci je, že ... nemám tu pri sebe Zákon o obecnom 

zriadení, mám len rokovací poriadok, ale aj v tom sa píše -"ak starosta pozastaví 

výkon uznesenia miestneho zastupiteľstva, alebo sa domnieva, že odporuje zákonu 

atď. najneskôr do 10 dní od jeho schválenia miestnym zastupiteľstvom, môže 

miestne zastupiteľstvo toto uznesenie trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

potvrdiť."  A myslím si, že tu sa stala chýba. Nebolo... predložený materiál, aby sa ... 

zastupiteľstvo mohlo opätovne vyjadriť k tomuto materiálu. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem. Pani poslankyňa Reinerová.  

 

p. Reinerová: Myslím si, že tu ide predovšetkým o naťahovanie času zo strany pána 

starostu a krytie svojich ľudí. Dovolím si toto tvrdenie predniesť opätovne. Kryje 

ľudí, ktorí sú ním menovaní. Opätovne, pán starosta nerešpektuje vôľu všetkých 

poslancov, ktorí hlasovali za absolútnu nedôveru k tomuto predstavenstvu. Chcem 

vedieť dôvody,  a dokedy tento stav potrvá? Ďakujem.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Končím 

diskusiu. Pani Nemčeková chce vystúpiť o tej 17.-tej. Takže... ak, tak končíme bod 

Rôzne. Poprosím predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrhy uznesení, ktoré 

boli prijaté, alebo navrhnuté v tomto bode. Potom si urobíme prestávku do 17-tej a o 

17 tej pokračujeme v rokovaní a pani Nemčeková vystúpi, keď jej to odhlasujeme 

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím predsedu návrhovej komisie. 

 

p. Bajer:  Ďakujem za slovo. Budem čítať uznesenia tak, ako boli podávané v poradí. 1. 

uznesenie podala... návrh uznesenia pani kolegyňa Katka Šimončičová. K uzneseniu 

... je to vlastne zmena uznesenia číslo 206/11/2015, kde miestne zastupiteľstvo žiada 

prednostu úradu, aby určil termín najbližšieho miestneho zastupiteľstva tak, aby 

nekolidoval s termínom mestského zastupiteľstva. 19. 1. -termín. Podpis: Katarína 

Šimončičová. Pán starosta dajte hlasovať 

 

p. Pekár, starosta MČ : ...Čiže to je návrh uznesenia... ? 

 

p. Bajer: ...Je to vlastne zmena uznesenia ... je to k  uzneseniu ...zmena  uznesenia 

206/11/2015. Mám to podčiarknuté ako zmena uznesenia. K uzneseniu 

....doplnenie... alebo z zmena ...Je to zmena alebo ....  
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p. Pekár, starosta MČ : ...Toto ... viete, dámy a páni poslanci, my sme už debatovali ... Ja k 

tomuto uzneseniu - nechcem už otvárať diskusiu, ale my sme už debatovali ... na 

rade ... myslím, že to bolo na rada ...alebo niekde na nejakej komisii, pri príprave 

rozpočtu, o tom, že niektorí poslanci sa dožadujú školenia. My to školenie 

pripravíme, pretože toto je ukážka, ako nemá uznesenie vyzerať. My to ...ako ... tam 

musí byt číslo uznesenia, ktoré sa mení, v ktorom bode sa mení ... to  - takto prijaté 

uznesenie.? .. Dokonca aj adresát, pán kontrolór, mi hovorí, že je zlý . Takže skúste 

ešte raz prečítať ... ešte ... ešte raz ... a budeme hlasovať ... a vyjadríte sa hlasovaním   

 

p. Bajer: ... budeme hlasovať k tomuto uzneseniu tak, ako mi  bolo predložené. Je to zmena 

uznesenia číslo 206/11/2015. Podala to poslankyňa Katarína Šimončičová, kde 

vlastne miestne zastupiteľstvo žiada prednostu úradu, aby určil termín najbližšieho 

miestneho zastupiteľstva tak, aby nekolidoval s termínom mestského zastupiteľstva.  

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Pán poslanec 

Hrapko, nech sa páči.  

 

p.  Hrapko: Mám tak isto problém, ako hovoril pán starosta . Chcel by som poprosiť 

navrhovateľku, či by tam nemohlo byť že ...  

 

p. Pekár, starosta MČ : ... už tu nie je . Ale ...ale môžem vám sľúbiť, že aj keď toto 

uznesenie nebude prijaté, tak budem... s vami sa dohodnem ... s predsedami 

poslaneckých klubov, aby sme si určili iný termín.  A vy mi odpustíte, že poruším 

uznesenie, ktoré sme schválili práve v tomto dátume, myslím, že v marcovom 

dátume, tak ako na... predkladateľka spomínala, že treba zmeniť marcový dátum. Nič 

iné sa v tomto nedá robiť.  K uzneseniu pani poslankyňa Tomášková. 

 

p. Tomášková : ...Ja súhlasím s vašim názorom, že toto nie je vykonateľné, pretože niekedy 

sa môže stať, že rokovanie mestského zastupiteľstva sa predĺži, prenesie, a pod. a 

nám to môže padnúť. Ja si myslím, že priorita, ktorú sme my zvolili, ak sme si 

schválili je náš termínu uznesenia... Nepovažujem toto za moc realizovateľné. Lebo  

potom by sme zaviazali starostu narábať s našim kalendárom počas roku, keď 

náhodou  rokovanie mestského zastupiteľstva sa pretiahne na 4 dni a nám do toho 

padne ... Takže ja súhlasím s tým, že treba sa dohodnúť, keď teraz na konkrétnom 

jednom termíne, ak  naozaj  koliduje  , a je možná zmena, ... a urobíme to nejakou 

zmenou, ale my ... nevidím reálnosť takéhoto uznesenia ... za seba. Teda sa držím 

hlasovania. Ďakujem. 

 

p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem. Čiže pripravme sa na hlasovanie. Hlasujeme. 

 

Hlasovanie:  Za hlasovali štyria poslanci, nikto nebol proti, 13 sa zdržali, 1 nehlasoval. 

Návrh uznesenia nebol schválený.  

  hlasovanie č. 14 

           za: 4, proti: 0, zdržalo sa: 13, nehlasovalo: 1 

 návrh nezískal dostatočný počet hlasov na prijatie uznesenia 

 

Ďalší návrh. 
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p. Bajer:  Ďalší návrh predložil poslanec Martin Patoprstý. Je to vlastne uznesenie ... návrh 

uznesenia, kde sa vlastne ruší uznesenie ... zrušenie uznesenia č.114/7/2015 zo dňa 

23. 6. 2015. Miestne zastupiteľstvo - po a)  ruší uznesenie číslo 49/5/2015 zo dňa 

21. 4. 2015, v ktorom žiada Ing. Juraja Hagaru, prednostu, zaradiť do každého 

zastupiteľstva ako riadny bod rokovania informáciu o stave spoločnosti a prijatých 

krokoch. Termín: priebežne. Po 2.) -  uznesenie číslo 114/7/2015 zo dňa 23. 6. 2015, 

v ktorom ukladá inžinierovi Jurajovi Hagarovi, prednostovi, predkladať na každý 

zasadnutie miestneho zastupiteľstva informáciu o stave finančných tokov vo vzťahu 

k mestskej časti Bratislava - Ružinov voči Ružinovskému podniku 

verejnoprospešných služieb, a.s.. Termín: ihneď.  Ukladá - po b) inžinierovi 

Milanovi Sokolovi,  prednostovi predstavenstva Ružinovského podniku 

verejnoprospešných služieb, a.s.  ../ aha ../ predsedovi predstavenstva - pardon, 

ospravedlňujem sa - Ružinovského podniku verejnoprospešných služieb, a.s., 

predkladať prehľad o stave spoločnosti RP VPS, a.s. formou o informácie štvrťročne 

3× počas bežného roka a 1× ročne výročnú správu ako riadny bod rokovania 

mestského zastupiteľstva. Miestneho. Odovzdané návrhovej komisii ... 

 

p. Pekár, starosta MČ : Termín?...  

 

p. Bajer: Termín tu nie je. ... 

 

p. Pekár, starosta MČ : Dajme tam ihneď...  

 

p. Bajer: Tak ... termín ihneď ...   

 

p. Pekár, starosta MČ : ....od termínu zastupiteľstva ... 

 

p. Bajer: Termín tu nie je ...ale dáme teda  - termín: ihneď . 

  

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie a hlasujeme. 

 

Hlasovanie : Za hlasovalo 12 poslancov, traja boli proti, štyria sa zdržali. Uznesenia sme 

prijali. Poprosím ďalšie uznesenie,  ďalší návrh. 

 hlasovanie č. 15 

           za: 12, proti: 3, zdržalo sa: 4, nehlasovalo: 0 

 - uzn. č. 223/XII/2016 

 

p. Bajer: Ďalší návrh uznesenia je teda zmena uznesenia, podaná poslancom Attilom 

Horváthom, kde Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava - Ružinov,  po a) - 

berie na vedomie vzdanie sa poslanca miestneho zastupiteľstva Attilu Horvátha z 

funkcie člena rady školy pri Základnej škole Ružova dolina 29, Bratislava, a po b) - 

schvaľuje poslankyňu Martinu Fondrkovú za členku rady školy pri Základnej škole 

Ružova dolina 29, Bratislava. Termín - nemám...tak ale asi ihneď. 

 

p. Pekár, starosta MČ : ..Ihneď. A potom poprosím právne,  - schvaľuje? - alebo volí?  

Lebo sme volili členov rady. Pán poslanec Horváth ... asi "volí" ... Neviete poradiť? 

... Navrhuje?.... deleguje?   

 

p. Bajer: ...tak ...deleguje. Upravíme tak, že opäť deleguje. 
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p. Pekár, starosta MČ :  Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme sa na 

hlasovanie. Hlasujeme. 

 

Hlasovanie : Za hlasovalo 19 poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Uznesenie 

sme schválili.  

 hlasovanie č. 16 

           za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 - uzn. č. 224/XII/2016 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Prejdeme k ďalšiemu návrhu. 

 

p. Bajer: Ďalší návrh uznesenia bol podaný poslancom Jozefom Matuškom ,  žiadam... 

uznesenie žiada ... uznesenie kde sa žiada Ing. Juraja Hagaru ...žiada inžiniera Juraja 

Hagaru, prednostu Miestneho úradu Ružinov preveriť možnosti zakúpenia vhodných 

mobilných modulov cenovo pohybujúcich sa na hranici  1.000 EUR. Poveriť 

príslušné referáty miestneho úradu spracovaním - po a) - architektonického projektu 

vybavenia interiérov a zmien exteriéru modulu.  Po b) - vytypovaním vhodného 

územia na umiestnenie modulu. Vyhlásiť verejnú súťaž pre záujemcov na predmetné 

práce, vrátane oznámenia zákonného rozhodnutia príslušných referátov miestneho 

úradu o umiestnení mobilných modulov v Ružinove. Termín: ihneď. 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Pani poslankyňa 

Tomášková.  

 

p. Tomášková :  Ja... mne tam chýba, že za akým účelom? Či by ...pán predkladateľ sa 

nestotožnil s návrhom, že čo  ... na čo by sa využili? Aby sme vedeli konkrétne 

nejaké objekty? Alebo zvýšenie kapacít materských škôlok? Alebo niečo také?   

 

p. Pekár, starosta MČ :  Nech sa páči, pán poslanec. Ale toto by nemalo byť ... to vyzerá 

už ako diskusia a nie návrh doplnenia uznesenia.  

 

p. Matúšek : Pani poslankyňa nebola ešte prítomná keď ... 

 

p. Pekár, starosta MČ :  To nevadí!  ...Ale ... rokovací poriadok  

 

p. Matúšek : Ale ja som to zdôvodnil tým, že záujem a ponuka umiestnenia detí v Ružinove 

je - nie v rovnováhe. A preto treba riešiť provizórne... týmito modulovými 

kontajnermi ... 

 

p. Pekár, starosta MČ :  ... Poprosím vás ... a teraz vás naozaj stopnem. A neberte to ako 

aroganciu, alebo neúctu poslancom, ale už sme zasa v diskusii, aj napriek tomu, že 

teraz ideme hlasovať o návrhu uznesenia. Naozaj je to tak. K návrhu uznesenia. – 

Pán poslanec Matúšek. K návrhu uznesenia... Nič.  Môže byť doplnenie... , že ... to, 

čo ste sa vy pýtali ...  

 

p. Matúšek : Môžem to tam doplniť .  

 

p. Pekár, starosta MČ :  No, ale hneď teraz.   
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p. Bajer: Takže, keď sa s tým stotožníme všetci, tak ja to ešte raz prečítam a .... starosta, 

kde teda poslanec pán Matúšek podal návrh uznesenia, kde žiada inžiniera Juraja 

Hagaru, prednostu Miestneho úradu Ružinov, preveriť možnosti zakúpenia lodných 

mobilných modulov cenovo pohybujúcich sa  na hranici  1.000 EUR EUR, za 

účelom za účelom zvýšenia kapacity... zvýšenia kapacity materských škôlok... /Môže 

byť./ áno - kapacity materských škôlok. A pokračovanie  - teda to, čo som prečítal . 

 

p. Pekár, starosta MČ :  K návrhu uznesenia ďalšia pripomienka, pán poslanec Hrapko.  

 

p. Hrapko : Ja len krátko. Tam je napísané -žiadam - ... miestne zastupiteľstvo „žiada“. 

...Čiže ako ... len gramaticky, aby to bolo správne. 

 

p. Pekár, starosta MČ :  Dobre. Nikto sa nehlási s pripomienkami k  návrhu uznesenia. 

Pripravme sa na hlasovanie. Hlasujeme. 

 

Hlasovanie : Za hlasovalo 18 poslancov, nikto nebol proti, 1 sa zdržal.  Návrh uznesenia bol 

schválený. 

 hlasovanie č. 17 

           za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 - uzn. č. 225/XII/2016 

 

p. Bajer: Ďalšie uznesenie bolo podané poslancom kolegom Matúškom, kde  žiada inžiniera 

Juraja Hagaru ...  Miestne zastupiteľstvo žiada Ing. Juraja Hagaru, prednostu 

miestneho úradu prerokovať s riaditeľom Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s., 

možné podmienky spolupráce s Mestskou časťou Bratislava - Ružinov vo veci 

postupného zriaďovania fontánok a pitných miest v parkoch Mestskej časti 

Bratislava - Ružinov. Termín : ihneď.  

 

p. Pekár, starosta MČ :  Ďakujem. Sú k návrhu uznesenia pripomienky? Nie sú. Pripravme 

sa na hlasovanie. Hlasujeme. 

 

Hlasovanie :  Za hlasovalo 17 poslancov, nikto nebol proti, dvaja sa zdržali. Uznesenie ... 

návrhu uznesenia bol schválený. Ďalšie návrhy?  

 hlasovanie č. 18 

           za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 0 

 - uzn. č. 226/XII/2016 

 

 

p. Bajer: Z mojej strany je to všetko.   

 

p. Pekár, starosta MČ :  Všetko. Čiže ďakujem veľmi pekne. Vyhlasujem prestávku do 

17.00. Ale ešte poprosím vás, teda, ešte zahlasujme, pani Nemčeková sa prihlásila... 

na vystúpenie občanov. Je tu? Takže zahlasujme ešte za to, aby mohla vystúpiť.  A o 

17.-tej sa zídeme. Hlasujeme. 

 

Hlasovanie :  Ďakujem. 17. 00 sa tu stretneme na pokračovaní. 

 hlasovanie č. 19 

           za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 návrh bol schválený 
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Bod č. 14 

Vystúpenie občanov 

 

 

p. Pekár, starosta MČ : Dámy a páni,  poslankyne, poslanci, poprosím, zaujmime svoje 

miesta. 17... síce na monitore máme 17.07 ale je 17 02. Pokračujeme bodom ... 

nečíslovaným bodom Vystúpenie občanov o 17. 00. Prihlásená a už aj od 

odhlasovaná pani Nemčeková. Čiže prihlási sa pani Nemčeková... alebo pripraví. 

Poprosím ešte raz, sadnime si, zaujmime miesta. Poprosím  ... /je to tak, jak keby .... 

keby som hrach ...hrach na stenu hádzal/ . Môžem vás poprosiť...?  Nech sa páči, 

pani Nemčeková. 

 

p. Nemčeková, obyvateľka MČ : Príjemný dobrý podvečer. Ďakujem za umožnenie 

vystúpenia. Ďakujem všetkým, ktorí zostali a mali ....majú záujem o príhovor 

občanov. Svoje vystúpenie by som chcela prezentovať na to, že v roku 2016 - tieto 

čísla už poznáte, nebudem sa vracať ku kauze byte Na križovatkách. Ale v podstate 

tie čísla - zelená farba a - prezentované číslo 578 je 578 bytov na Trnávke, ktoré je 

postavených. Červené čísla, ktoré sú rozostavané z minulosti. Stále nás dobieha 

minulosť. Nechcem hovoriť o tom, ale ... poprosila by som obrázok číslo 2  - a 

hlavne som kvôli tomu, že farebná legenda vám hovorí o tom..., že žltá farba sú 

verejné komunikácie, fialová farba sú súkromné pozemky, priľahlé k bytom, ktoré 

...za ktoré platíme dane, o ktoré sa staráme, o ktoré ... máme náklady všetky na 

údržbu, ale užíva ich veškerá verejnosť. Parkujú tam všetci cudzí ľudia. A ako ďalej? 

7 rokov od kolaudácie upozorňujem na tento problém. Všetko ostatné  je vo 

výstavbe. Preto by som sa spýtala - keď som si v januári v roku 2013 v sľub... alebo 

v tlačovej správe prečítala sľub súčasného pána starostu, že sa bude zaoberať 

parkovacou politikou, 7. 12. 2015 som požiadala komisiu, aby bol zaradený podnet 

od občanov, zatiaľ som nedostala, kedy bude zaradený,  aby riešila parkoviská - a 

komplexne. Ja sa pýtam všetkých prítomných, ku ktorým poslancom môžem isť do 

bytu, na terasu, alebo balkón alebo do svojho ... do ich vlastníctva, čo máte zapísané 

na LV a ako verejnosť užívať súkromný majetok? A 7 rokov trvá takýto stav! 

Vypisujem listy na všetky komisie, na predchádzajúce komisie a žiadam, aby sa to 

riešilo! Je rok 2016  a je to bez riešenia. Pýtam sa - dokedy, a prečo? Ak bola ...bola 

minulý... minulé zastupiteľstvo búrlivá diskusia kvôli 95 bytom,  a pre poslanecké 

kluby  95 budúcich obyvateľov - bol to pre nich občan a - číslo 578, ktorí tam bývajú 

a žijú, tak by som sa pýtala že, kedy si začneme všímať, alebo kedy môžeme čakať 

podporu aj pre týchto občanov? Čiže - fialová farba - súkromné vlastníctvo, 

využívajú všetci. Na vlastné náklady udržiavame cesty, sú tam parkoviská - a 

parkoviska politika sa nerieši. Bola by som rada, ku ktorému poslancovi môžem ísť 

do jeho súkromného majetku, si užívať terasy, záhradky a zveľaďovať a oddychovať 

na súkromnom vlastníctve, v záujme verejného prísľubu? Ďakujem, to je všetko. 

Hádam je to dostatočne zrozumiteľne a hádam sa to pohne. Na... odpoveď som 

nedostala, keď to bolo zaradené do komisie. Ako chcete riešiť parkovanie na 

súkromných vlastníctvach? ...atď. Ďakujem.  To je všetko.  
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p. Pekár, starosta MČ : Ďakujem veľmi pekne. Keďže nikto iný sa na 17. hodinu 

neprihlásil, ako vystúpenie za obyvateľov, končíme 12. zasadnutie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava - Ružinov.  Poprosím o záverečnú prezenciu. 

 

 

 záverečná prezentácia: 18 
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